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Borçlu belediyeye
kredi verilmeyecek

MANISA’nın Soma ilçesinde 13 Mayıs 2014’te 
301 işçinin yaşamını yitirdiği maden faciasının 
acısı, ilk günkü tazeliğini koruyor. “Cumhuri-
yet tarihinin en büyük maden kazası” olarak 
kayıtlara geçen facianın üzerinden 11 yıl geçti. 
Olayda hayatını kaybeden 301 işçinin aileleri, 
acılarını derinden yaşamaya devam ediyor. 
Bugün şehit madenciler için Madenci Şehitli-
ği’nde anma programı düzenlenecek.

HAZINE ve Maliye Bakanlığı tarafından 
hazırlanan yönetmelik değişikliğinin Resmi 
Gazete’de yayımlanarak yürürlüğe girme-
siyle kamu kurumlarının “hibe hariç dış 
imkan” kullanımına yönelik kısıtlamalar 
resmen hayata geçti. Buna göre, Hazine’ye 
ya da vergi dairelerine vadesi geçmiş borcu 
bulunan veya SGK primlerini zamanında 
ödememiş olan kurumlar, yurtdışı finans-
man kaynaklarına erişemeyecek.
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TÜRKIYE Pediatri Kurumu Başkanı Prof. 
Dr. Özgür Kasapçopur, önümüzdeki 

10 yıl içinde çocuklarda görülebilecek 
kanser vakalarının tedavisi için 

çocuk onkoloji, yeni doğan, 
yoğun bakım ve böbrek has-
talıkları gibi alanlarda uzman 

bulmakta ciddi sıkıntılar 
yaşanacağını belirterek, “Ai-

lelerin doktora şiddeti 
engellenmeli, pediatri 
yan dallarında pozitif 

ayrımcılık yapılmalı, 
özellikle zorunlu hiz-

metler kaldırılmalı 
ya da cazip hale 
getirilmeli” 

dedi.

ARAŞTIRMACI-Ya-
zar ve Bergama 
Belediyesi Eski 
Başkanı Sefa 
Taşkın, Bornova 
Belediyesi’nin 

düzenlediği 
söyleşide Zeus 
Sunağı’nın iadesi 
için 35 yıldır yü-
rüttüğü mücade-
leyi anlattı. 

IZMIR Büyükşehir Bele-
diyesi Afet İşleri Dairesi 
Başkanlığı tarafından 
kentin olası depremlere 
yönelik direncini artır-
mak amacıyla başlatılan 
çalışmalar sürüyor. Risk 
azaltma projeleri kapsamın-
da karada ve denizde fay 
hatları inceleniyor, yapıların 
deprem esnasında dav-
ranışları araştırılıyor. 2020 
İzmir depreminden en çok 

etkilenen ilçelerden biri 
olan Bornova’da başla-
tılan mikrobölgeleme 

ile zemin yapısını ortaya 
çıkaracak çalışmalarda ise 
sona gelindi. İlçede 7 bin 12 
hektarlık bölge 1543 küçük 
alana bölünerek inceleme 
yapıldı. Ekipler, 58 araştırma 
çukuru, 1290 sondaj kuyusu 
açtı. 44 bin 250 metre 
sondaj yapılarak numune 
alındı.

BORNOVA’da 2 hektar 
alanın tahrip olduğu or-
man yangınını define arar-
ken çıkarttıkları şüphesiyle 
gözaltına alınan 5 kişi, 
sevk edildikleri mahkeme-
de tutuklandı. 3

 Sevinen de var 
sevinmeyen de

İZSU, Tahtalı Barajı 
havzası içinde yer alan 
Menderes, Torbalı, 
Buca gibi ilçelerin 
belediyelerine bir 
yazı gönderdi.

Tayfur GöçmenoğluTayfur Göçmenoğlu
2

Facianın 11. yılında
Soma’da acı dinmedi

Deprem ve heyelana
44 bin metrelik sondaj

ALTINORDU, 2. Lig Beyaz Grup 
Play Off 1. Turu’nda Adana 01 FK’yı 

eleyerek ikinci tura yükseldi ve 
bu turda eşleştiği Kastamo-

nuspor’u, dün Torbalı Metin 
Oktay Yerleşkesi Serpil Ham-

di Tüzün sahasında konuk 
etti ve rakibi karşısında aldığı 

1-0’lık galibiyetle 16 Mayıs’ta 
Kastamonu’da oynanacak ikinci 
karşılaşma için avantaj elde etti.

Ailelerin saldırısı, çocukAilelerin saldırısı, çocuk
hekimlerinin sayısını azalttıhekimlerinin sayısını azalttı

SÜPER 
Lig’de üst 
sıralardaki 
rakiplerinin 
puanlar kay-
bettiği haftada 

evinde küme 
düşen Ha-
tayspor’la 
1-1 berabere 

kalan Göztepe 
büyük fırsatı tepti. 

Avrupa 
kupala-

rına katılma 
umudu olan 
Sarı-Kırmızılı-

lar özellikle üze-
rinde yer alan 5. 
Başakşehir ve 6’ncı 
Eyüpspor’un yenil-
diği haftayı iyi 
değerlendi-
remedi. 

Çocuk hastaların ailelerinden şiddet görmeleri ve iki kez zorunlu hizmet yapmaları nedeniyle Çocuk hastaların ailelerinden şiddet görmeleri ve iki kez zorunlu hizmet yapmaları nedeniyle 
asistan doktorlar çocuk hekimi olmak istemiyor; açılan kadroların yarısı bile doldurulamıyorasistan doktorlar çocuk hekimi olmak istemiyor; açılan kadroların yarısı bile doldurulamıyor

Medcezir Göztepe
Murat B. Babaoğlu

8

Iklim Anlaşması ve
Iklim Kanunu derken

5

Ibrahim Attila Acar
Prof. Dr.

Defineciler
ormanı yaktı

ÖZEL
HABER
Dilek Çakır Durak

8

35 yıllık35 yıllık
‘Zeus’‘Zeus’

mücadelesimücadelesi

3

6

203 FABRIKA203 FABRIKA
SATISA CIKTISATISA CIKTI

Patronlar kredi musluklarının açılmamasına isyan edip ‘dayanacak gücümüz kalmadı’ Patronlar kredi musluklarının açılmamasına isyan edip ‘dayanacak gücümüz kalmadı’ 
derken İzmir’de son 2 ayda 203 fabrika, toplam 27 milyar 126 milyon liraya satışa çıkarıldıderken İzmir’de son 2 ayda 203 fabrika, toplam 27 milyar 126 milyon liraya satışa çıkarıldı

SANAYİ sektöründe 
yaşanan ekonomik kriz 
gittikçe derinleşirken 
seslerini duyuramayan iş 
dünyası çareyi fabrikasını 
satmakta buluyor. İzmir’de 
sadece son 2 ayda 203 fab-
rika için satılık ilanı verildi. 
İZSİAD Başkanı Hüseyin 

Cengiz, “Bu ilanlar, 
sanayicinin içinde bu-
lunduğu ekonomik dar 

boğazı gözler önüne seriyor. 
Bu koşullarda üretimin sür-
dürülebilir olmadığı aşikar. 
Acilen üretimi destekleyecek 
uygun faizli kredi olanakları 
devreye alınmalı” dedi.

İKTİDAR TEMKİNLİİKTİDAR TEMKİNLİ
MUHALEFET ENDİŞELİMUHALEFET ENDİŞELİ

5

ÖZEL

Filiz Erol
HABER

Hüseyin Hüseyin 
CengizCengiz

Özgür Özgür 
KasapçopurKasapçopur

TERÖR ör-
gütü PKK’nın 
kendini 
feshettiğini ve 
silah bırakma 
kararı aldığını 
açıklaması-
na, iktidar ve 
muhalefetten farklı tepkiler 
geldi. AK Parti Sözcüsü 
Ömer Çelik ‘fesih’ ve ‘silah 
bırakma’ kararının PKK’nın 
tüm şube ve uzantıları ile 

illegal yapıları-
nı kapsayacak 
şekilde hayata 
geçmesi ge-
rektiğini vurgu-
ladı. İYİ Parti 
Genel Başkanı 
Müsavat 
Dervişoğlu ise “Türk milleti 
bu ihanet açıklamasını asla 
kabul edemez” diyerek 
bugün Lozan Parkı’nda 
toplanma çağrısı yaptı.

Müsavat Müsavat 
DervişoğluDervişoğlu

Ömer Ömer 
ÇelikÇelik

ALTINORDU ALTINORDU 
KASTAMONU’YAKASTAMONU’YA

AVANTAJLI GIDIYORAVANTAJLI GIDIYOR

1-01-0

8’de

GÖZTEPEGÖZTEPE BÜYÜK  BÜYÜK 
FIRSATI KAÇIRDIFIRSATI KAÇIRDI



2 Kültür-Sanat-Magazin
www.yenibakishaber.com

YENI BAKIS?13 Mayıs 2025 Salı

EGE Bölgesinin ilk, Türki-
ye’nin köklü üniversitelerin-
den olan Ege Üniversitesi, bu 
yıl 70. kuruluş yıldönümünü 
kutluyor. Ege Üniversitesi’nde 
‘Geçmişten Geleceğe Uzanan 
70 Yıllık Bir Başarı Hikâyesi’ 
mottosuyla yapılan etkinlikler-
le 70’inci yıl coşkusu devam 
ediyor. Ege Üniversitesi Devlet 
Türk Musikisi Konservatuvarı 
ile Ege Ordusu Bölge Bando 
Komutanlığı iş birliği ile “70. 
Yıl Türk Halk Müziği Konseri” 
düzenlendi.  Ege Üniversitesi 
Prof. Dr. Yusuf Vardar MÖTBE 
Kültür Merkezinde yapılan 
konser sanatseverlerin yoğun 
katılımı ile gerçekleştirildi. 

Ege Üniversitesi Rektörü 

Prof. Dr. Necdet Budak, “Ege 
Ordusu Bölge Bando Komu-
tanlığı ile değerli orkestraya, 
solist ve enstrüman icracısı 
olarak görev alan öğretim ele-
manlarımıza, öğrencilerimize, 
sanatseverlere ve emeği geçen 
herkese teşekkür ederim” dedi. 
HABER MERKEZİ 

MUĞLA’nın Yatağan ilçesinde 
bulunan ve Pagan inanışının 
merkezi kabul edilen Lagina 
Hekate Kutsal Alanı’nda yürü-
tülen kazı çalışmalarında kentin 
giriş kapısı ve dükkanlar gün 
yüzüne çıkarılıyor.

Osman Hamdi Bey tarafın-
dan 134 yıl önce başlanan ve 
başkanlığını bir Türk’ün yaptığı 
ilk kazı olma özelliğini de ta-
şıyan Lagina’daki çalışmaları, 
Prof. Dr. Bilal Söğüt devam 
ettiriyor. Lagina Hekate Kutsal 
Alanı’nda bu yıl Geleceğe Mi-
ras Projesi kapsamında kentin 

giriş kapısı ve dükkanlarında 
kazı çalışması yapılıyor.

Stratonikeia ve Lagina Kazı 
Heyeti Başkanı Söğüt, Lagi-
na’da 12 ay kazı, restorasyon 
ve çizim çalışması yaptıklarını 
söyledi. Lagina’nın yakla-
şık 8,5 kilometre uzağındaki 
Stratonikeia Antik Kenti’nin iki 
dini merkezinden biri olduğunu 
belirten Söğüt, antik dönemin 
önemli tanrıçalarından He-
kate adına yapılan tapınağın 
Lagina’da olmasının kutsal 
alanı daha da önemli kıldığını 
kaydetti. AA

İZSU, Tahtalı Barajı havzası 
içinde yer alan Menderes, Tor-

balı, Buca gibi ilçelerin belediye-
lerine bir yazı gönderdi.

Yazıda istenen şu:
Bu ilçelerin, baraja yakın 

köylerinde hangi hanede tarım 
yapıldığı, hangi hanede yapılmadı-
ğı tespit edilecek ve sonuçta tarım 
yapılan hanelerden emlak vergisi 
alınmayacak, su bedellerinde de 
indirim uygulanacak. Görünen o 
ki, herkes tarım yapıyor görünüyor 
ve bu ayrıcalıklardan faydalanıyor.

Ama gerçek bu değil. Bu ilçe-
lerin kırsalları, son on yıl içinde 
ciddi bir tahribata, kıyıma uğradı. 
Verimli tarım arazilerinin yerine 
beton döküldü, üzerine evler inşa 
edildi. Tarım yapanların sayısı 
neredeyse parmakla gösterilecek 
hale geldi. Ortalık hobi bahçe-

lerinden geçilmez oldu. Hele 
hayvancılık, yerlerde sürünür hale 
geldi.

Hangi hanede tarım yapıldığını 
ilçe tarım müdürlükleri belirleye-
cek ve bu listeyi belediyelere ilete-
cek. Belediyeler de kuracakları 
komisyonlar vasıtasıyla bu listeyi 
inceleyerek karara bağlayacak 
ve kimin tarımla uğraştığı, kimin 
uğraşmadığı kesinleşmiş olacak.

Sadece Buca kırsalında 22 bin 

adet kaçak yapı var. Bunlar, hiç 
biri tarımla uğraşmayanlar tarafın-
dan yapılmış.

Köylerde tarımı geçim kaynağı 
belirleyen aileler, bu tespitten 
memnun. Onlar, gerçek ortaya çık-
tığında muafiyetlerden faydalan-
mış olacaklar. Bu vesileyle kaçak 
yapılar belirlenmiş olacak. Onlara 
sorarsanız memnun değiller.

Ak koyun kara koyun belli 
olacak; göreceğiz.

Tayfur 
Göçmenoğlu

tayfurgocmenoglu@gmail.com

Her telden

“

Geçenlerde köşemde de belirt-
tiğim gibi belediyeler, büyük bir 
mali kıskaç altında.

Önceki dönemden kalan vergi 
ve prim borçları artık ertelenmi-
yor ve İller Bankası ödeneklerin-
den yüzde 40 oranında anında 
kesiliyor.

Belediyeler, hizmet ürete-
meyince arsalarını, binalarını 
satmak zorunda kalıyor.

Bir çare de kaçak bazı işlet-
melere geçici ruhsat vermek. 
Buradan alınacak harçla bütçeyi 
biraz olsun rahatlatmak.

Bu çare, umut veren bir çare 
değil. Aksine belediyeleri güç 
durumda bırakabilir. İleride 
yapılacak bir denetimde eksi 
yazabilir.

Hükümet, bu tutumundan 
vazgeçmedikçe ve insafsızca 
kesintileri sürdürdükçe belediye-

lerin rahat nefes alması imkansız.
Bu uygulamanın muhalefet 

partilerine mensup belediyelere 
yapıldığına dair duyumlar da var. 
Eğer böyle bir duyum gerçekse 
vay o belediyelerin haline.

İktidar, planlı bir yıpratma 
politikası sürdürüyor ve bunda 
kendi açısından başarılı oluyor. 

Ama muhalif partilere mensup 
belediyeler, bu gerçeği halka 
anlattığında da ters tepebiliyor. 
Onun için iktidarın bundan nema-
lanması, hele uzun süre nemalan-
ması hayal gibi bir şey.

Ayrıca iktidarın; kaçak işlet-
melere ruhsat yolunu açtığı bir 
akıma da hizmettir bunun adı.

Tavşan dağa 
küsmüş misali

Son çare buna denir

ALİAĞA Belediyesi’nin 
bu yıl 19 Mayıs Atatürk’ü 
Anma Gençlik ve Spor Bay-
ramı etkinlikleri kapsamında 
düzenlediği ‘KYME Satranç 
Turnuvası’ sona 
erdi. Turnuva-
da başarılı 
perfor-
manslarıy-
la dikkat 
çeken 14 
Aliağalı 
sporcu ilk 
10’a girerek 
Aliağa’yı 
gururlandırdı. 

Geleneksel Kyme 
Satranç Turnuvası, Aliağa 
Belediyesi Satranç Kulübü 
ile Türkiye Satranç Federas-
yonu İzmir İl Temsilciliği iş 
birliğinde 10-11 Mayıs ta-

rihlerinde Aliağa Belediyesi 
Spor Salonu’nda düzenlendi. 
Bu yıl 29’uncusu düzenlenen 
turnuva, Aliağa Belediye 
Başkan Yardımcısı Mesut 

Öztürk’ün ilk ham-
lesiyle başladı. 

Mesut Öztürk, 
turnuvaya 
katılım-
larından 
dolayı tüm 
sporculara 
teşekkür 

ederek şans 
diledi. 
Turnuvaya 

Aliağa ve çevre 
illerden 151 sporcu katıldı. 
Sporcular 8 yaş, 10 yaş, 14 
yaş ve 18 yaş altı olmak üze-
re 4 ayrı kategoride yarıştı. 
HABER MERKEZİ

Lagina Hekate’nin giriş 
kapısı açığa çıkarılıyor

Genç satranççılardan
gururlandıran başarı

Bakanlar Kurulumuz, 
geçtiğimiz hafta bir karar 

aldı. Karayipler’de iki 
adacıktan oluşan Saint 

Kitts ve Nevis adlı ülkenin 
vatandaşlarına vize 
zorunluluğu getirdi.

Adını sanını bilmediğimiz bu 
ülkenin nüfusu 45 bin. Ama 

Türkiye’den bu ülkeye düzenli 
uçak seferleri var. 11 saat 

sürüyor ve seferler ve bilet 
fiyatı da en ucuz 118 bin TL.
Belli ki cennetten bir köşe. 

O ülkede yaşayanların böyle 
bir durumda Türkiye’ye gelip 
tatil yapma istekleri olabilir 

mi?
Sanmam. Bir sebebi vardır 

elbet. 
Ama böyle bir karardan Saint 

Kitts ve Nevis adlı ülkenin 
insanları haberdar mı? Soru 
işareti. Biz böyle bir kararı 

neden aldık. O da soru 
işareti.

DİPNOT: Kasırga felaketleri 
nedeniyle harap olan ülkeyi 

onarmak için devlet, 150 
bin dolar karşılığı 
vatandaşlık hakkı 

veriyor. ”

EÜ’de bando eşliğindeEÜ’de bando eşliğinde
Türk Halk Müziği konseriTürk Halk Müziği konseri

Sevinen de var Sevinen de var 
sevinmeyen desevinmeyen de

İzmir Büyükşehir 
Belediyesi 

ve Türkiye 
Dans Sporları 
Federasyonu iş 
birliğiyle düzenlenen “Dans 
Sporu Latin ve Standart 
Türkiye Kulüpler Arası Etap 
Yarışması” renkli görüntülere 
sahne oldu.

‘Destekçisi değil parçasıyız’
İzmir, 10-11 Mayıs tarihle-

rinde önemli bir spor etkinli-
ğine daha ev sahipliği yaptı. 
Celal Atik Spor Salonu’nda 
İzmir Büyükşehir Belediyesi 
ve Türkiye Dans Sporları 
Federasyonu iş birliğiyle 
“Dans Sporu Latin ve Stan-
dart Türkiye Kulüpler Arası 
Etap Yarışması” düzenlendi. 
Türkiye Dans Sporu Federasyonu 
resmi web adresinden kayıtlarını ta-
mamlayan 23 ilden 400 sporcu, iki gün 

süren şampiyonada yarıştı. 
Dansçılar, uluslara-
rası standartlarda 
belirlenen kurallar 

çerçevesinde; kore-
ografi, müzikalite, uyum ve 

atletik performans açısından 
değerlendirildi. Minikler, 

Solo Yıldızlar, Solo 
Minikler, Solo Gençler, 
Yetişkinler, Yıldızlar 

gibi kategorilerde 
yarışan dansçılar, 

izleyenlere görsel bir 
şölen yaşattı.

İzmir Büyükşehir 
Belediyesi Gençlik ve 

Spor Hizmetleri Dai-
resi Başkanı Anıl Kaçar, 

“Böyle bir organizasyonun 
destekçisi değil, parçası ol-
maktan çok büyük mutluluk 
duyuyoruz. Sadece sporun 
değil estetiğin, disiplinin, 

kültürel bir dışa vurumun 

çok büyük bir ifadesini yaşadık. Biz İzmir 
Büyükşehir Belediyesi olarak Başkanı-
mız Dr. Cemil Tugay’ın önderliğinde, 
gençlere, çocuklara ve tüm yurttaşlara 
ilham verecek bu tür etkinliklerin parçası 
olmaya devam edeceğiz.” şeklinde konuş-
tu. Türkiye Dans Sporları Federasyonu 
Başkanı Barış Korkmaz da organizasyona 
katkılarından dolayı İzmir Büyükşehir 
Belediyesi’ne teşekkür etti.

Hem rekabet hemHem rekabet hem
görsel şölen vardıgörsel şölen vardı
Celal Atik Spor Salonu’nda İzmir Büyükşehir Belediyesi ve Türkiye Dans Sporları 
Federasyonu iş birliğiyle “Dans Sporu Latin ve Standart Türkiye Kulüpler Arası 

Etap Yarışması”na katılan dansçılar izleyenlere görsel bir şölen yaşattı
Timuçin
Çelebi
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Sorumlu Yazı İşleri Müdürü
 EMİN VAROL

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü
FEYAZ TATAR

Haber Müdürü
TİMUÇİN ÇELEBİ

Haber Müdürü
ÖZGE UĞULU

1919 yılında, İzmir’in işgal edileceğine 
ilişkin Venizelos’un beyannamesi, Aya Fotini 
Kilisesi’nde Yunan Albay Mavrudis tarafından 
yerli Rumlara okundu. 

1846 yılında, ABD 
Kongresi, sınır 
devriyelerine baskın 
yapılmasını gerekçe 
göstererek, Meksi-
ka’ya savaş ilan etti.

1277 yılında, Kara-
manoğlu Mehmet 
Bey, Konya şehrini 
Karamanoğulları 
topraklarına kattı ve 
Türkçeyi resmî dil 
ilan etti.

MEKSIKA’YAMEKSIKA’YA
SAVAŞ ILANISAVAŞ ILANI

KONYA’DA RESMI KONYA’DA RESMI 
DIL TÜRKÇE OLDUDIL TÜRKÇE OLDU

IZMIR’IN IŞGAL EDILECEĞI IZMIR’IN IŞGAL EDILECEĞI 
RUMLARA DUYURULDURUMLARA DUYURULDU

2007 
yılında, 
Fenerbahçe, 
kuruluşunun 
100. yılında 
şampiyonlu-
ğa ulaştı. 

FENERBAHÇE 100. FENERBAHÇE 100. 
YILINDA ŞAMPIYONYILINDA ŞAMPIYON

1981 yılında, Papa II. Jean Paul, Mehmet Ali Ağca 
tarafından Roma’da vurularak yaralandı. 

Çocuk Sağlığı ve Hastalığı uzmanlığı alarm veriyor:

Hastanelerin Hastanelerin 4’te 3’ü4’te 3’ü boş boş
Türkiye’de son 
dönemde çocuk 
hastalıkları uzmanı 
sayısında yaşanan 
ciddi düşüşe dikkat 
çeken Türk Pediatri 
Kurumu Başkanı Prof. 
Dr. Özgür Kasapçopur, 
zorunlu hizmetlerde 
düzenlemeye 
gidilmezse, 
önümüzdeki 10 yıl 
içinde uzman çocuk 
doktoru bulmada 
ciddi sıkıntılar 
yaşanacağını belirtti

Türkiye’de doğum oranlarını artırmaya 
yönelik teşvikler sürerken, çocuk 
sağlığı alanında uzman hekim açığı 

ise büyümeye devam ediyor. Ankara Tabip 
Odası’nın (ATO) yayımladığı Eylül 2023 
ve Mart 2024 Tıpta Uzmanlık Sınavı (TUS) 
yerleştirme verileri, pediatri branşının giderek 
daha az tercih edildiğini ortaya koydu. 
TUS’a giren hekim sayısı 2018’den bu yana 
yaklaşık yüzde 80 oranında artmış olmasına 
karşın, Çocuk Sağlığı ve Hastalıkları branşını 
tercih eden hekim sayısı ciddi oranda azaldı. 
Ankara Tabip Odası’nın Eylül 2023 TUS 
yerleştirmeleri verilerine göre; Çocuk Sağlığı 
ve Hastalıkları branşı için açılan bin 359 
kontenjanın 840’ı boş kaldı. Bu, kontenjanla-
rın yaklaşık yüzde 62’sinin doldurulamadığı 
anlamına geliyor. Buna göre 16 tıp fakültesin-
de pediatri için ayrılan kontenjanların tamamı 
tercih edilmedi. Şehir Hasta-
neleri’nde de birçok çocuk 
hastalığı bölümlerine 
yeterli tercih yapılmaz-
ken, özellikle İzmir 
Şehir Hastanesi’nde 
Çocuk Sağlığı ve 
Hastalıkları dalın-
da açılan 40 kişilik 
kontenjanın yalnızca 
9’u doldurulabildi. 
Yani uzman ihtiyacının 
yalnızca yaklaşık 4’te 1’i 
karşılanabildi.

Mart 2024 TUS yerleş-
tirmelerinde de sonuç pek fazla değişmedi. 
Çocuk Cerrahisi alanında açılan kontenjan 
sayısı 79 iken, bu kontenjanın yalnızca yüzde 
43’ü doldu. Aynı şekilde toplam kontenjan 
sayısı 929 olan Pediatri bölümünün ise yüzde 

49,1’i doldurulabildi. Alanın yarısından 
fazlası ise tercih edilmedi.

“Nedeni	zorunlu	hizmet”
Türkiye Pediatri Kurumu Başkanı Prof. 

Dr. Özgür Kasapçopur, önümüzdeki 10 yıl 
içinde çocuklarda görülebilecek kanser vaka-
larının tedavisi için çocuk onkoloji, yeni do-
ğan, yoğun bakım ve böbrek hastalıkları gibi 

alanlarda uzman bulmakta ciddi sıkıntılar 
yaşanacağını belirtti. Çocuk hastalıkları 

hekimliğinin en zor hekim dallarından 
biri olduğunu vurgulayan Kasapço-

pur, “Çocuk hekimliği, hekimliğin 
en zor dallarından biri. Üstelik 
ardından yapılan yan uzmanlık 
dalları da uzun ve meşakkatli bir 
eğitim süreci gerektiriyor. Ancak 

ülkemizde bu eğitimlerin ardından 
zorunlu hizmet zorunluluğu geliyor 

ve bu da zorlu çalışma koşullarına 
neden oluyor. Çocuk kardiyolojisi, yeni 

doğan gibi yan dallar bu yüzden tercih 
edilmiyor, kontenjanlar boş kalıyor” dedi. 

“Klinikler	bomboş”
Kasapçopur, çözümün aslında oldukça 

basit olduğunu vurgulayarak, “Pediatri yan 

dallarında 
pozitif 
ayrımcılık 
yapılmalı, 
özellikle zorunlu 
hizmetler ya 
kaldırılmalı ya da 
cazip hale getirilmeli. 
Gençleri teşvik etmemiz 
şart. Son yıllarda TUS’ta Pediatri gençler 
tarafından tercih edilmiyor. Birçok yerde 
asistan yok, bazı Pediatri klinikleri tamamen 
boş. Doğu ve Güneydoğu Anadolu’da hiç 
asistan olmayan illerimiz var. Hatta sadece 
bu bölgelerde değil, İstanbul’daki tanınmış 
hastanelerin acillerinde bile çocuk doktoru 
bulunmuyor. Bu çok ciddi bir sorun ve acilen 
çözüm üretilmesi gerekiyor” ifadelerini 
kullandı.

“İkilemde	kalıyorlar”
Pediatri uzmanlarının çocuğu tedavi et-

menin yanı sıra aile ile de ilgilenmek zorunda 
kaldığını kaydeden ve çocuk hastanesinde 5 
yıl Pratisyen Hekim olarak çalışan Dr. Ümit 
Dede, ailelerin doktora danışmadan evde 
uyguladığı tedaviler ve doktorun tedavi yön-
temlerine karışmasının, Pediatri uzmanlığına 

mesafeyi 
artırdığını söyledi. 

Evde uygulanan 
bazı uygulamaların 

tedavilerin seyrini 
olumsuz etkilediğini de 

vurgulayan Dede, “Yaklaşık 
5 yıl çocuk acilindeki pratis-

yen hekimliğimde, Pediatri ve 
yan dal uzman doktorları ile birlikte yaptığım 
gözlemlerde ve aynı zamanda çocuk acildeki 
deneyimlerimde gördüğüm üzere, ailelerin 
çocukları için, doktor önerisi veya tedavisi 
olmadan kendi kendilerine, bilimsel bir 
dayanağı olmadan yaptığı uygulamalar, 
çocuk doktorlarını üzmektedir. Hatta ailelerin 
yaptıkları bazı uygulamaların tedavinin 
seyrini olumsuz etkilediği de görülebilmekte-
dir. Çocuk doktoru hem çocuğu iyileştirmek 
için çabalamakta hem de ailelerin kaygıları 
nedeniyle onlarla ilgilenmek zorundadır. 
Ailelerin tedaviye müdahil olmaya çalışmala-
rı, doktorların iş yükünü artırmaktadır. Diğer 
yandan özellikle bazı Pediatri yan dallarında 
ikinci kez zorunlu hizmet görevine gitmek de 
tekrar yeni bir hayata adaptasyon konusunda 
doktorları zorladığından, hekimler ikilemde 
kalarak alanı tercih etmemektedir” dedi.

Çocuk Sağlığı ve Hastalıkları alanının 
tercih edilme oranı azalırken, bazı diğer 
alanların tercih oranlarında ise artışlar 
yaşandı. Ankara Tabip Odası’nın verilerine 
göre özellikle 2023 yılı itibariyle Fiziksel 
Tıp ve Rehabilitasyon, Plastik, Rekonstrük-

tif Ve Estetik Cerrahi, Çocuk ve Ergen Ruh 
Sağlığı, Nükleer Tıp bölümleri tamamen 
doldu. Deri ve Zührevi Hastalıklar, Ruh 
Sağlığı ve Hastalıkları, Göz Hastalıkları, 
Radyasyon Onkolojisi, Tıbbi Mikrobiyo-
loji, Halk Sağlığı, Histoloji Ve Embriyo-

loji, Spor Hekimliği, Tıbbi Farmakoloji, 
Fizyoloji alanları için ayrılan kontenjanların 
sadece 1’i boş kaldı. Kulak Burun Boğaz, 
Radyoloji, Tıbbi Biyokimya, Adli Tıp, 
Anatomi kontenjanlarından ise sadece 2’si 
boş kaldı.

Fiziksel Tıp ile Estetik Cerrahi’ye talep fazla

ÖZEL

Dilek	Çakır	Durak
HABER

İZMİR İl Tarım ve Orman Müdürlüğü koordi-
nasyonunda İzmir İl Jandarma Komutanlığı Sualtı 
Arama Kurtarma Timi katılımıyla Karaburun açık-
larında hayalet ağ temizliği çalışması gerçekleşti-
rildi. Etkinlik kapsamında deniz dibinden yaklaşık 
1,5 ton terk edilmiş balık ağı çıkarıldı.

İzmir İl Tarım ve Orman Müdürlüğü koordi-
nasyonunda İzmir İl Jandarma Komutanlığı Sualtı 
Arama Kurtarma Timi, Karaburun açıklarında 
hayalet ağ temizliği yaptı. 

‘Hayalet ağ’ olarak adlandırılan ve uzun yıllar 
boyunca deniz canlıları için ölümcül tuzaklara 
dönüşebilen terk edilmiş ağların balık, deniz kap-
lumbağası ve diğer canlıların bu ağlara takılarak 
hayatını kaybettiğini belirten İzmir İl Tarım ve 
Orman Müdürü Mustafa Sahin, ayrıca bu ağların 
deniz tabanındaki ekosistemi tahrip ettiğini ve 
sürdürülebilir balıkçılığı tehdit ettiğini ifade etti. 
Şahin, konuyla ilgili yaptığı açıklamada çalışmanın 
yalnızca bir temizlik değil, aynı zamanda farkın-
dalık oluşturma amacı taşıdığını belirtip, “Hayalet 
ağlar hem çevre hem de ekonomi açısından ciddi 
riskler oluşturuyor. Bu temizlik çalışmalarını tüm 
kıyılarımızda sürdüreceğiz” dedi.

Şahin ayrıca balıkçıların ağlarını denize terk 
etmemeleri konusunda uyarılarda bulunarak, 
sürdürülebilir balıkçılık için herkesin sorumluluk 
alması gerektiğini vurguladı. DHA

1,5 ton terk edilmiş 
balık ağı çıkarıldı

MEHMET ALI AĞCA MEHMET ALI AĞCA 
PAPA’YI VURDUPAPA’YI VURDU

Orman yangını çıkaran Orman yangını çıkaran 
defineciler tutuklandıdefineciler tutuklandı
BORNOVA Kayadibi mevkisinde 
önceki gün saat 20.45 sıralarında 
orman yangını çıktı. İzmir’de yılın ilk 
orman yangınında alevler ekiplerin 
müdahalesiyle söndürülürken, 2 
hektar orman tahrip oldu. Jandarma 
ekiplerinin yanan alanda yaptıkları 
incelemede 3 metre derinliğinde bir 
çukur tespit etti. Yangının bu alandan 
başladığı değerlendirildi. Yangınla 
ilgili soruşturma başlatıldı.

Yamanlar’daki	gibi	
Bölgedeki güvenlik kamerası 

kayıtları incelemeye alındı. Görüntü-
lerde, bölgedeki bir minibüs, bir hafif 
ticari araç ve bir motosikletin yanında 
şüpheli 5 kişi olduğu fark edildi. 

Görüntülerden şüphelilerin A.Ş. (20), 
A.Ş. (20), E.K. (21), A.A.Ş. (20) ve 
V.T. (40) olduğu ve bölgede kaçak 
kazı yaptıkları tespit edildi. Jandar-
ma şüphelilerin tamamını yakaladı. 
Define ararken yangını çıkardıkları 
belirlenen 5 şüpheli, jandarmadaki 
işlemlerinin ardından sevk edildikleri 
adliyede çıkarıldıkları mahkemece 
tutuklandı.

Geçen yıl 13 Ağustos’ta  Karşı-
yaka ilçesindeki Yamanlar Dağı’nda 
ormanda çıkan ve 2 bin 196 hektar 
alanda etkili olan yangını da tarihi 
eser bulmak amacıyla kaçak kazı 
yapan kişilerin çıkardığı belirlenmişti. 
Buradaki yangınla ilgili 11 sanığın 
yargılanmaları sürüyor. DHA

Bornova’da 2 hektar alanın tahrip olduğu orman yangınını define ararken çıkarttıkları 
şüphesiyle gözaltına alınan 5 kişi, sevk edildikleri mahkemede tutuklandı

Özgür Özgür 
KasapçopurKasapçopur

Ümit Ümit 
DedeDede
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Deprem ve heyelana
44 bin metrelik sondaj
İzmir Büyükşehir Belediyesi, Bornova’nın zemin yapısını ortaya çıkarmak için 7 bin 12 hektarlık alanda 44 bin 

250 metre sondaj yaparak numune aldı. Sonuçlar hangi alanların riskli olduğunu ortaya koyacak

İzmir Büyükşehir Belediyesi Afet 
İşleri Dairesi Başkanlığı tarafından 
kentin olası depremlere yönelik 

direncini artırmak amacıyla başlatılan 
çalışmalar sürüyor. Risk azaltma proje-
leri kapsamında karada ve denizde fay 
hatları inceleniyor, yapıların deprem 
esnasında davranışları araştırılıyor. 
2020 İzmir depreminden en çok etki-
lenen ilçelerden biri olan Bornova’da 
başlatılan mikrobölgeleme ile zemin 
yapısını ortaya çıkaracak çalışmalarda 
ise sona gelindi.

İlçede 7 bin 12 hektarlık bölge 1543 
küçük alana bölünerek inceleme yapıl-
dı. Ekipler, 58 araştırma çukuru, 1290 
sondaj kuyusu açtı. 44 bin 250 metre 
sondaj yapılarak numune alındı. Numu-
nelerin 30 bini laboratuvarda incelendi. 
Afet İşleri Dairesi Başkanlığı’nda 
jeoloji mühendisi olarak görev yapan 
Pelin Çal, Bornova’nın zemin yapısını 
incelemek için başlatılan çalışmalar 
kapsamında alanın yaklaşık yüzde 
98’ini taradıklarını söyledi. 

Büyüme alanı belirlenecek 
Zeminin altından numune aldıklarını 

ifade eden Pelin Çal, “Bunları kaya ve 
zemin olarak ayırıyoruz. Zemin numu-

nelerine laboratuvarda zemin mekaniği 
deneyleri, kaya numunelerine de kaya 
mekaniği deneyleri yapılıyor. Bununla 
da zeminin ne kadar sağlam olduğu be-
lirleniyor” dedi. Mikrobölgeleme etüt 
çalışmaları ile bir alanın afet yapısının 
ve yerleşime uygunluk durumunun 
detaylı şekilde incelendiğini ifade eden 
Çal, “İzmir Büyükşehir Belediyesi 
olarak, zemin ve yapı odaklı sürdür-
düğümüz afet risk azaltma çalışmaları 
tamamlandığı zaman, kentsel dirençlili-
ğimizin artması için yapılacaklar netlik 
kazanacak. Mekânsal planlama, kentsel 
dönüşüm ve iyileştirme gibi İzmir’in 
geleceğine yön verecek önemli verileri 
ortaya koyacağız. Çalışmalarımızın 
ardından kentimizin nasıl ve hangi 
yöne doğru büyüyeceği, hangi alanların 
riskli olduğu, riskli alanlarda yapılması 
gereken mühendislik parametrelerinin 
verilerini de elde edeceğiz. İzmir’i afe-
te karşı güçlü bir şehir haline getirmek, 
en önemli hedeflerimizden biri” diye 
konuştu.

Sırada 4 ilçe var
İlçede jeolojik, jeoteknik ve hidroje-

olojik amaçlı açılan sondaj kuyuların-
dan alınan numuneler, laboratuvarlarda 

inceleniyor. Bornova Havzası’nı bir 
bütün olarak ele alan, bölgenin zayıf 
ve nitelikli zeminlerini belirleye-
cek çalışmalar sayesinde, yerleşime 
uygun alanlar belirlenecek. Doğrudan 
yapılaşmayı etkileyecek bilgilerin 
elde edileceği modelleme ile güvenle 
yaşanabilecek şehirler için sağlam 
zeminler netleştirilecek. Bornova’dan 
sonra Karşıyaka’da mikrobölgeleme 
çalışmaları başlatılacak. Karşıyaka’nın 
ardından Konak, Bayraklı ve Narlıde-
re’ye geçilecek. İzmir’in doğal afetler 
karşısında daha güvenli bir yapıya ka-

vuşması için 11 merkez ilçe öncelikli 
olmak üzere tüm kentte mikrobölgele-
me çalışmaları etaplar halinde tamam-
lanacak. İzmir Büyükşehir Belediyesi, 
yapı stoku çalışmaları kapsamında 
Bornova ve Bayraklı’da yaklaşık 100 
bin binanın envanterini çıkardı. Bu ça-
lışmayla yapıların deprem sırasındaki 
davranışları belirlenerek, binaya ilişkin 
her türlü bilginin yer aldığı kimlik 
belgesi oluşturuldu. Yapı envanteri ça-
lışmaları 2025 yılı içinde Karşıyaka’da 
bulunan 22 bin 767 konut için devam 
edecek. HABER MERKEZİ

Tsunami de araştırılıyor 
Yapı envanteri ve mikrobölge-

leme etüt çalışmalarıyla beraber 
İzmir il merkezini referans alan 
100 kilometre yarıçaplı alanda 
sürdürülen “İzmir İli Depremsel-
lik Araştırması Projesi” de sürü-
yor. Denizde ve karada fayların 
incelendiği proje tamamlandığın-
da İzmir’in gelecekte kaç büyük-
lüğünde depremle karşı karşıya 
kalabileceğine, yapıları etkisi altı-
na alacak deprem ivmesinin olası 

büyüklüğüne, depremlerin yüzey 
faylanması yaratma riski taşıyıp 
taşımadığına, kıyılarda oluşabi-
lecek olası tsunami senaryolarına 
ilişkin somut bilgiler elde edilmiş 
olacak. Büyükşehir, tsunami olay-
larına karşı tehlike analizi mo-
dellemesini de tamamladı. Buna 
göre, İzmir’in 600 kilometrelik 
kıyı şeridi ve kıyıya bitişik bütün 
ilçeleri için olası tsunami baskın-
ları hesaplandı. 

SAK, AFAD’ın
sınavından geçti

SEFERİHİSAR Belediyesi Arama Kurtarma 
Ekibi (SAK), Afet İşleri Müdürlüğü bünye-
sinde iki yıl önce başladığı faaliyeti kapsa-
mında, AFAD tarafından belirlenen standart-
ları yerine getirerek akreditasyon sınavını 
başarıyla geçti. Doğanbey Ürkmez Bölge 
Amirliği yerleşkesinde yoğun ve zorlu kriter-
lerin yer aldığı uygulamalı sınavda ekipler ter 
döktü. SAK ekibi sınavda üstün başarı göste-
rerek İzmir genelinde bu akreditasyonu alan 
ikinci belediye arama kurtarma ekibi olarak 
önemli bir başarıya imza attı. Belediye Baş-
kanı İsmail Yetişkin “Seferihisar Belediyesi 
olarak, afetlere hazırlıklı bir kent oluşturma 
yolunda attığımız bu önemli adımda emeği 
geçen tüm ekip arkadaşlarıma teşekkür edi-
yor, başarılarının devamını diliyorum” dedi. 
AFAD Akreditasyon süreci, ekiplerin afet 
anında görev alabilmesi için gerekli teknik 
yeterliliğe, ekipman donanımına ve operasyo-
nel kabiliyete sahip olup olmadığını ölçmeyi 
amaçlıyor. HABER MERKEZİ

Bornova fidanlığında
30 farklı bitki yetişiyor
BORNOVA Belediyesi Park ve Bahçeler Müdürlü-
ğü’nün Pınarbaşı’ndaki fidanlığı baştan sona yenilendi. 
Alanı genişletilen, altyapısı güçlendirilen ve modern 
otomatik sulama sistemleriyle donatılan serada, üretim 
kapasitesi artırılarak yoğun bir çalışma temposuna 
geçildi. Yeni görünümüyle adeta “cennetten bir köşe” 
haline gelen tesiste, estetik ve dayanıklılığıyla öne çıkan 
30 farklı bitki türü yetiştiriliyor. Zakkum, taflan, kartopu, 
sarı papatya, ateş dikeni, şimşir, Meksika 
petunyası, sardunya türleri, bahçe kürü, 
Libya çimi, gül, zeytin çalısı, kuş dili, 
lavanta, Bodrum papatyası, starliçe, 
cennet bambusu, zambak, limon selvi, 
jakaranda ve fırça çalısı gibi birbirinden 
renkli ve kokulu türler, Bornova’nın 
park ve bahçelerinde hayat bulacak. 
Son bir yılda 100 bin farklı çiçek ve bitki türünün dikimi 
gerçekleştirildi. Mevsimine uygun olarak dikime hazır 
hale getirilen çiçekler, önümüzdeki aylarda Bornova’nın 
dört bir yanında yeşil alanları süsleyerek estetik bir görsel 
şölen yaratacak. Bornova Belediye Başkanı Ömer Eşki, 
yenilenen fidanlık ve yaptıkları çalışmalarla ilgili olarak, 
“Pınarbaşı’ndaki fidanlığımız, sadece bitki üretim noktası 
değil, Bornova’nın doğayla bütünleşen kimliğinin merke-
zidir. Buradan yetişen her çiçek, ilçemizin dört bir yanını 
süsleyecek. Amacımız, sadece parkları değil; sokakları-
mızı, meydanlarımızı ve yaşam alanlarımızı da yeşille, 
renkle ve doğayla buluşturmak. Bornova’da her sokağın 
çiçek açtığı, insanların yürürken tebessüm ettiği bir kent 
hayal ediyoruz” diye konuştu. HABER MERKEZİ

Ömer Ömer 
EşkiEşki

Dikili-Midilli seferleri
16 Mayıs’ta başlıyor
Dikili ile 
Yunanistan’ın Midilli 
adası arasında 16 
Mayıs Cuma günü 
başlayacak vapur 
seferleri öncesi 
Yunanistan heyeti, 
Dikili Belediye 
Başkanı Adil Kırgöz’ü 
ziyaret ederek 
işbirliğini geliştirmek 
istediklerini söyledi
YUNANİSTAN’ın Midilli adası ile 
Dikili arasında 16 Mayıs’ta başla-
yacak olan gemi seferleri öncesinde 
Ege’nin iki yakası Dikili 
Belediye Başkanı Adil 
Kırgöz’ün ev sahipli-
ğinde bir araya geldi. 
Dikili Belediye 
Başkanlığı maka-
mında gerçekleşen 
buluşmada Yunanistan 
İzmir Baş Konsolosu 
Alexandros Konstas, Midilli 
Belediye Başkanı Panagiotis Chris-
tofas, Belediye Başkan Yardımcısı Ni-
kos Giannakas, Midilli Ticaret Odası 
Başkanı Evangelos Myrsinias ve 
beraberindeki heyet katıldı. Dikili’de 
Türk-Yunan dostluğunu somut adım-
larla pekiştirdiklerini belirten Başkan 

Kırgöz, “16 Mayıs’ta başlayacak 
Dikili-Midilli seferleri öncesinde Yu-
nan heyetini ilçemizde ağırlayarak iş 

birliği olanaklarımızı 
değerlendirdik. 

Dikili’nin tari-
hini, doğal 

güzellik-
lerini ve 

sahip olduğu 
potansiyeli 

anlattık. İki yaka 
arasında kurulan 

bu güzel bağın, karşılıklı anlayış ve 
iyi niyetle daha da güçleneceğine 
inanıyoruz” dedi.

İlişkiler güçlenecek
Midilli Belediye Başkanı Pana-

giotis Christofas ise Dikili ile Midilli 

arasında uzun süredir devam eden 
ekonomik ve kültürel ilişkilerin daha 
da gelişmesini umduklarını vurgu-
ladı. “Dikili’de bulunmaktan büyük 
memnuniyet duyuyorum. Başlatı-
lacak deniz seferleri sadece ulaşımı 
kolaylaştırmakla kalmayacak, aynı 
zamanda halklarımız arasındaki dost-
luğu ve kültürel bağları da güçlendi-
recek. Ege’nin iki yakasında yaşayan 
halklar olarak ortak tarihimiz, benzer 
yaşam kültürümüz ve karşılıklı anla-
yışa dayalı bir geleceğimiz var. Bu iş 
birliği, hem turizm açısından hem de 
ekonomik ve sosyal etkileşimler açı-
sından önemli fırsatlar sunuyor. Yerel 
yönetimler olarak bizler de bu bağları 
daha da geliştirmek adına üzerimize 
düşeni yapmaya hazırız” ifadelerini 
kullandı. HABER MERKEZİ

 Adil  Adil 
KırgözKırgöz

Panagiotis Panagiotis 
ChristofasChristofas

‘Kadınların görünür 
olması için çalışıyoruz’

KONAK Belediye Başkanı Nilüfer Çınarlı Mutlu, 
Cevdet İnci Eğitim Vakfı’nın “Hem İşte Hem Eği-
timde” programı kapsamında düzenlediği ‘Birlikte 
Mümkün’ etkinliğine katıldı. Toplumsal cinsiyet 
eşitliği ve kadınları sanayideki yerinin yanı sıra iyi 
uygulama örneklerinin de masaya yatırıldığı etkin-
likte ‘Kamu ve STK Çalışmaları’ başlıklı panel de 
gerçekleştirildi. İzmir’de 8 kadın belediye başka-
nının yerel yönetimlerde söz sahibi olmasının öne-
mine vurgu yapan Konak Belediye Başkanı Mutlu, 
“Konak’ta kadınların istihdamdan sosyal yaşama 
kadar her alanda sesinin daha güçlü çıktığı bir ortam 
yaratmak istedik ve bunun için çalışmaya başladık. 
Bir yandan Yerel Eşitlik Eylem Planı çalışmamız 
devam ediyor. Günümüzün en yakıcı meselelerin-
den biri olan kadına yönelik şiddet Konak’ta da çok 
fazla. Şiddetle mücadele konusunda omuz omuza 
mücadele verdiğimiz pek çok sivil toplum kurulu-
şu var. Meslek edindirme kurslarımız, kadınların 
iş hayatına rahatça girebilmesi için ücretsiz oyun 
evlerimiz gibi pek çok destek programlarımız var. 
Kadınların hayatın her alanında daha görünür olma-
sı için çalışıyoruz. En çok ihtiyacımız olan şey ise 
dayanışma” dedi. HABER MERKEZİ

Nilüfer Nilüfer 
Çınarlı Çınarlı 
MutluMutlu

Yıldız, Çiğli’deki 
26 muhtarı dinledi

ÇİĞLİ Belediye Başkanı Onur Emrah Yıldız, ilçede 
görev yapan 26 mahalle muhtarıyla bir araya geldi. 
Samimi bir atmosferde geçen buluşmada muhtarla-
rın önerilerine büyük önem verdiklerini vurgulayan 
Yıldız, belediye olarak her zaman iş birliği içinde 
olacaklarının altını çizdi. Muhtarlarla tek tek görüşen 
Başkan Yıldız, mahallelerden gelen talep ve önerileri 
dinledi. Muhtarlar alt yapıdan,  temizliğe, park ve ye-
şil alan ihtiyaçlarından sosyal destek taleplerine kadar 
pek çok konuyu Başkan Yıldız’a iletti. Başkan Yıldız, 
muhtarlardan gelen her konuyu büyük bir titizlikle tek 
tek not alarak, ilgili birimlerle hızla paylaşacaklarını 
belirtti. Taleplerin en kısa sürede çözüme kavuşması 
adına gerekli adımları ivedilikle atacaklarını vurgu-
layan Yıldız, halkın taleplerine duyarlılıkla yaklaş-
tıklarını ve etkin bir çözüm mekanizması oluşturduk-
larını ifade etti. Onur Emrah Yıldız, “Mahallelerin 
ihtiyaçlarını daha kolay öğrenmek, çözüm süreçlerini 
hızlandırmak ve katılımcı yönetim anlayışını daha da 
güçlendirmek adına düzenli toplantılarımıza devam 
edeceğiz. Mahalle sakinlerimizin refahını artırmak, 
yaşadıkları sıkıntıları gidermek ve hizmetleri daha 
etkin hale getirmek için tüm gücümüzle çalışıyoruz” 
diye konuştu. HABER MERKEZİ 

OnurOnur
 Emrah  Emrah 
YıldızYıldız
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İzmir’de son 2 ayda
203 fabrika satışa çıktı
Sanayicinin belini büken 
maliyetler ve dalgalı 
döviz kuru, fabrikaların 
satışını hızlandırdı. 
İş dünyasının her 
seferinde dile getirdiği 
‘kredi musluklarını 
açın’ söylemi karşılık 
bulmayınca sadece 
İzmir’de 2 ayda 203 
fabrika, 27 milyar 126 
milyon TL’ye satışa 
çıkarıldı

Sanayi sektöründe alarm zilleri çalıyor. 
Özellikle sanayicinin krediye ulaş-
makta zorlanması, kredi faizlerinin 

çok yüksek olması, diğer yandan maliyet 
artışları ve kurun durumu sanayicileri 
çıkmaza sürüklüyor. Yüksek maliyetler 
ve dalgalı döviz kuru, üreticiyi çıkmaza 
sokarken fabrikaların satışa çıkarılması da 
hız kazandı.. Sanayici, yüksek enflasyon, 
döviz kurundaki dalgalanmalar, iç pazardaki 
durgunluk ve ihracat siparişlerindeki düşüşle 
birlikte krediye erişimde yaşanan sıkıntılar 
nedeniyle ciddi bir darboğazla karşı karşıya. 
Bu olumsuz koşullar, konkordato başvuru-
larında ve satılık fabrika ilanlarında belirgin 
bir artışa yol açarken, sanayi sitelerinde 
kiralık ve satılık ilanlarının çoğalmasına 
neden oldu. Son 2 ayda yalnızca İzmir’de 
203 fabrika toplam 27 milyar 126 milyon 
lira karşılığı satışa sunuldu

‘Sanayici darboğazda’
Sanayicilerin bu ekonomik düzen-

de sürdürülebilir iş yapamaya-
cağını aktaran İzmir Sanayici 
ve İş İnsanları Derneği 
(İZSİAD) Yönetim Kurulu 
Başkanı Hüseyin Cengiz, 
döviz kurunun düşük 
seyretmesi ve artan üretim 
maliyetlerinin özellikle 
emek yoğun sektörlerdeki 
ihracatçı firmaları zorladı-
ğını vurguladı. Sanayicilerin 
dış pazarda rekabet gücünü 
kaybettiğinin altını çizen Cengiz, 
“İçerde ise yüksek faizler ve finans-

mana erişimde yaşanan sıkıntılar nedeniyle 
sermayelerini çeviremez hale geldiler. İz-
mir’de sadece son dönemde 203 fabrikanın 
satışa çıkarıldığı bilgisi, sanayicinin içinde 
bulunduğu ekonomik dar boğazı gözler 
önüne seriyor. Öz sermayesiyle üretimini 
sürdüremeyen birçok işletme ya sektörden 
çıkıyor ya da üretimi yavaşlatıp işçi sayısını 
azaltıyor” dedi. 

‘Acil müdahale edilmeli’
Mevcut ekonomik koşullar içerisinde 

sanayicinin durumunun hiç de iyi olmadığı-
nı söyleyen Hüseyin Cengiz, “Bu koşullarda 
üretimin sürdürülebilir olmadığı aşikar. 
Acilen üretimi destekleyecek uygun faizli 
kredi olanakları devreye alınmalı” diye 
konuştu. Ayrıca, döviz kuru politikasında 
devletin müdahalesine ihtiyaç olduğunu 

dile getiren Başkan Cengiz, “İhracata 
yönelik destek oranı geçtiğimiz 

dönemde yüzde 2’den yüzde 
3’e çıkarılmıştı. Bu oranın 

daha da artırılması üreticiye 
bir nefes aldırır. Özellikle 
emek yoğun sektörlerde, 
firmaların üzerindeki vergi 
yükünün de belirli bir süre 
devlet tarafından karşılan-

ması makul olur. Mevcut 
ekonomik ortamda üretici 

zor durumda ve şartlar giderek 
ağırlaşıyor. İş dünyasına, ekonomi 

yönetiminin acil müdahale etmesi 

gerekiyor” ifadelerini kullandı.

‘Sanayisizleşme’ uyarısı
Kemalpaşa Sanayici ve İş İnsanları 

Derneği (KESİAD) Başkanı Yeşim Işıklı ise 
son 2 ayda 203 fabrikanın satışa çıkması-
nın aslında Türkiye ekonomisinde reel 
sektörün karşı karşıya olduğu yapısal so-
runların önemli bir göstergesi olduğunu 
belirtti. Işıklı şöyle konuştu: “Yüksek 
kredi faizleri, işletmelerin finansmana 
erişimini ciddi şekilde kısıtlarken, 
üretim yapan firmalar için nakit akışını 
yönetmek çok zor bir süreç haline geldi. 
Aynı zamanda artan enerji, hammadde 
ve iş gücü maliyetleri, işletme kârlılıklarını 
büyük ölçüde erozyona uğratıyor. Bunun 
üzerine ağırlaşan vergi yükü, özellikle 
KOBİ ölçeğindeki sanayi tesislerinin ayakta 
kalmasını daha da zorlaştırmaktadır. Satışa 

çıkan bu fabrikaların birçoğu ya faaliyet-
lerini durdurmak zorunda kaldı ya da borç 
yükünden kurtulmak için el değiştirmeyi ter-
cih ediyor. Bu durum yalnızca yerel üretimi 

ve istihdamı değil, aynı 
zamanda Türkiye’nin 

sanayideki üretim 
kapasitesini ve 
bölgesel kalkın-
masını da tehdit 
eder niteliktedir. 
Eğer yapısal 
reformlar ve fi-
nansmana erişimi 

kolaylaştıracak 
önlemler ivedilikle 

alınmazsa, bu tablo 
diğer sanayi kentlerine 

de sıçrayabilir. Orta vadede sanayisizleşme 
riskiyle karşı karşıya kalabiliriz.”

En pahalısı 1,5 milyar lira
İzmir’de ikinci el satışta olan 

fabrika sayısı 203’e ulaştı. Sahibinden.
com verilerine göre en satışa çıkarılan 
en pahalı fabrika Torbalı’da bulunu-
yor. Toplam 93 bin metrekare kapalı, 
40 bin metrekare açık alana sahip, 29 
yıllık üretim tesisi için istenen bedel 
1,5 milyar TL. Çiğli Atatürk Organize 
Sanayi Bölgesi’nde ise 20 yaşındaki, 
toplamda 30 bin metrekare alana sahip 

bir fabrika da 560 milyon TL’ye yeni 
sahibini bekliyor. Bornova’da 1100 
metrekare arsa üzerinde 45 yıldır 
faaliyet gösteren fabrika içinse 57 mil-
yon TL isteniyor. Satıştaki 203 ilanın 
toplam fiyatı ise 27 milyar 126 milyon 
TL’yi buluyor.  İlanlardaki fabrikaların 
kimisi organize sanayi bölgelerinde, 
kimisi de müstakil arsalar veya yerle-
şim alanlarının içinde yer alıyor.

Hüseyin Hüseyin 
CengizCengiz

Yeşim Yeşim 
Işıklı Işıklı 

İbrahim Attila Acar

İklim Anlaşması 
ve İklim Kanunu 

derken
acar@ikc.edu.tr

2015 “Paris İklim Anlaşması” ile küresel ısın-
manın 2100 yılına kadar 1,5 derecenin altında 
tutulması hedeflenmektedir.197 ülkeden 191’i 

bunu onaylamış durumdadır. 2021 itibariyle de Tür-
kiye buna taraf olmuştur. Anlaşmada dikkat çekilen 
duruma göre dünyanın 2 derece daha ısınması ile 
ortaya çıkacak felaketlerin yönetilemez olacağıdır. 
Bu yüzden oluşan sel ve kuraklık risklerinin, göç ve 
tarımsal üretimi önemli ölçüde etkileyeceğine dikkat 
çekilmiştir.

İnsan hayatının ve tüm canlıların da bundan 
olumsuz etkilenmemesi  adına 2019 yılında im-
zalanan “Yeşil Mutabakat” önemli bir girişimdir. 
Bu kapsamda 31 Aralık 2025 sonrasında,  geçiş 
için öngörülen  “Sınırda Karbon Düzenlemesi” de  
önemli satır başlarındandır. Artık zorlayıcı tedbirler 
gelecektir. En fazla karbon emisyonu üreten 20 ülke-
den birisi olan Türkiye’nin 2030 yılına kadar % 55 
emisyonlarını azaltma taahhüdü hayata geçirilmiştir.

Konunun en önemli muhatabı reel sektördür. 
Türkiye’nin ihracatı içinde Avrupa Birliği’nin 
% 50’ye yaklaşan payı, 2024 yılında 110 milyar 
dolarlık ihracat değeri, ilk anda özellikle ihracat için 
üretim yapan firmaları etkileyecektir. AB tarafın-
dan ‘Sınırda Karbon Düzenlemesi Mekanizması’ 
kapsamında altı sektör öncelikli değerlendirilecektir: 
Demir-çelik, çimento, alüminyum, gübre, elektrik ve 
hidrojen ile tekstil ve hazır giyim sektörlerinin yeşil 
dönüşüm sürecinden en hızlı ve en fazla etkileneceği 
öngörülmektedir.

Türkiye bu sürecin neresinde?
Türkiye bu konuda kapsamlı bir çalışma 

içindedir. Herkesin yakından izlediği İklim Kanu-
nu’nun ilk 4 maddesi TBMM’de oylandı ve geçti. 
İş dünyası, odalar ve borsalar sürdürülebilirliği ve 
yeşil dönüşümü desteklemektedir. Ancak mevcut 
küresel ekonomik belirsizlikler, yüksek finansman 
maliyetleri, artan üretim giderleri ve daralan iç talep 
gibi ağır şartlar yeni mali yüklere karşı işletmelerin 
ciddi riskler altında olduğunu göstermektedir. Kar-
bon fiyatlandırması ve emisyon ticaret sistemi gibi 
mekanizmaların uygulanması konusunda KOBİ’ler 
yeterince bilgi sahibi değildir. Bu süreç üretim kapa-
sitesinde daralma, rekabet gücünde azalma ve istih-
damda gerileme gibi olumsuz sonuçlar doğurabilir.

Ekonomik istikrarı gözeten bir çevresel hedeflere 
ulaşma politikasının desteklenmesi gerekmektedir. 
Karbon Fiyatlandırması ve Emisyon Ticaret Sistemi 
doğru tasarlanırsa ekonomimize yeni fırsatlar 
sunabilir. Süreç, kademeli bir geçiş yaklaşımını 
benimsemektedir. Reel sektöre ulusal ve uluslararası 
finansman ve destek mekanizmaları oluşturulmuştur.

İklim, finansal ve sosyal bir problem olduğu 
kadar bir güvenlik konusu olarak da ele alınmalıdır. 
2050 yılına kadar oluşacak iklim finansmanının, 
yaklaşık 300 trilyon dolarlık bir değeri oluşacaktır. 
Türkiye, parayı verip teknoloji satın alan bir ülke mi 
olacak, yoksa üretimde yer alacak mıdır?  Türkiye 
gelişen ve üreten bir ülke olarak bu sürecin başat 
aktörü olmak zorundadır. Teknolojilerini geliştiren, 
dönüşüm maliyetlerini karşılayan bir sanayi ve sa-
nayiciye sahip oldukça piyasaya daha etkin girilir ve 
derinlik sağlanabilir. İklim sadece bir doğa problemi 
değildir: sosyal, finansal ve sonuçları itibariyle de 
bir güvenlik problemidir.

Türkiye’de Sınırda Karbon Düzenleme Meka-
nizmasından etkilenecek sektörler incelendiğinde 
800 kadar tesisin mevcut emisyonların % 50’sini 
ürettiği görülecektir. Bunun da % 85’i sınırda karbon 
uygulamasına tabidir. Sadece işyerlerine ilave iki 
çöp kutusu koymak ya da pet şişeleri kaldırıp cam 
şişeye dönmekle bu dönüşüm sağlanmaz. Organik 
tarımdan hayvancılığın korunmasına, ağaçlandırma-
dan su kaynaklarının doğru kullanılmasına pek çok 
alanda çalışmalar gerekmektedir.

Prof. Dr. 

EGİAD üyelerine
ortantasyon kampı
EGE Genç İş İnsanları Derneği (EGİAD), der-
neğe son bir yılda katılan yeni üyelerin kurum 
kültürüne entegrasyonunu sağlamak, aidiyet 
duygusunu güçlendirmek ve geleceğin liderle-
rini bir araya getirmek amacıyla Üye Oryantas-
yon Kampı düzenledi. Çeşme’de düzenlenen 
kampa 100’e yakın yeni üyenin katılırken 2 gün 
boyunca deneyim paylaşımları ve iş birlikleri 
ele alındı. EGİAD Yönetim Kurulu Başkanı M. 
Kaan Özhelvacı, “Her yıl daha 
fazla girişimci, profesyonel 
ve aile şirketi temsilcisini 
bünyemize katıyoruz. Onların 
EGİAD çatısı altında liderlik 
vasıflarını geliştirerek toplu-
ma katkı sunmalarını sağla-
mak bizim asli görevimiz” 
dedi. Ahmet Şerif İzgören 
ise kurum kültürünün sahici 
liderlik üzerinden gelişebile-
ceğini belirterek, EGİAD üyelerine günümüzün 
değişen liderlik paradigmaları hakkında çarpı-
cı bilgiler verdi. İzgören, “Daha çok okuyan, 
araştıran, sorgulayan ve çözüm üreten bireylerle 
Türkiye’yi ileri taşıyabiliriz. Kurumlar ise kendi 
değerlerini benimseyen liderlerle sürdürülebilir 
başarıya ulaşır. Genç liderlere yatırım yapılması 
bu noktada çok önemli” diye konuştu. Genel 
Sekreter Dr. H.İ. Murat Çelik moderatörlüğünde 
düzenlenen “Açık Kürsü” oturumunda ise yeni 
üyeler kendilerini tanıtma ve beklentilerini pay-
laşma imkânı buldu. HABER MERKEZİ

KaanKaan
 Özhelvacı Özhelvacı

Yusuf Yusuf 
KılınçKılınç

Esnaf bu kez mesleki 
eğitim için buluştu
İESOB, mesleki 
eğitime olan ilginin 
artırılması ve meslek 
liseleri ile sektör 
arasındaki ilişkinin 
güçlenmesi için 
Çalıştay düzenledi. 4 
yıllık lise eğitiminin 
mesleki eğitimi 
olumsuz etkilediği 
belirtilirken ailelerin 
de bilgilendirilmesi 
gerektiği vurgulandı
İZMİR Esnaf ve Sanatkarlar 
Odaları Birliği (İESOB) ile 
İzmir İl Milli Eğitim Müdürlüğü 
işbirliğinde ‘Mesleki Eğitim Ça-
lıştayı’ düzenlendi. Çalıştay’dan 
çıkacak sonuçların mesleki 
eğitim alanında Türkiye’ye ışık 
tutacağını belirten İESOB Baş-
kanı Yalçın Ata ise, “İzmir’de 
esnaf kuruluşları ile milli eğitim 
arasında ilk kez böylesine geniş 
çaplı bir organizasyon düzen-
leniyor. Türkiye’de mesleki 
eğitimin önünü açacağına 
inandığım sonuçlardan 
ülke çapındaki esnaf 
kurumları ve milli eğitim teş-
kilatları da yararlanacaktır. Bu 
nedenle çalıştayımızı, ülkemizin 

geleceği için atılan çok değerli 
bir adım olarak görüyoruz” dedi. 

Özendirilip desteklenmeli 
Çalıştay’da esnafın en önem-

li sorununun yetiştirilecek çırak 
öğrenci bulunamaması olduğu 
belirtilen Ata, “Sorun, 4+4+4 
sisteminden,  öğrencilerin 

örgün eğitimde kalma süresinin 
uzamasından kaynaklanmakta. 
Ailede ve okulda doğru yönlen-
dirme, işletme koşullarının iyi-
leştirilmesi başarıyı getirecektir. 
Yetişen çırak sayısının azalma-
sı, nitelikli işgücü ihtiyacını da 
artırmakta. Aileler ve gençler 
doğru bilgilendirilerek mesleki 
eğitim özendirilmeli. Ayrıca 
çırak ve kalfa öğrencisi bulunan 

işyerlerine devlet maddi des-
tek sağlamalıdır” ifadele-

rini kullandı. İzmir’deki 
30 ilçenin milli eğitim 

müdürlerinin yanı sıra 
mesleki eğitim merkezleri 

ile meslek lisesi müdürleri de 
yer aldı. HABER MERKEZİ

Yalçın Yalçın 
AtaAta

Ömer Ömer 
YahşiYahşi

SüleymanSüleyman
ElbanElban

Karavan Show
yoğun ilgi gördü

KARAVAN Tutkunları İzmir’de bir araya geldi. 
İzmir Karavan Show, 7-11 Mayıs 2025 tarihleri 
arasında Park Bornova’da karavan tutkunlarını 
buluşturdu. İzmir’de ilk kez bir AVM’nin otopar-
kında gerçekleştirilen İzmir Karavan Show’da; 
41 çeşit çekme ve motokaravan ziyaretçilerin 
beğenisine sunuldu. Seyahat ve doğaseverleri en 
yeni karavan modelleriyle buluşturan Karavan 
Show, İzmir ve Manisa bölgesinde üretim yapan 
sektörün en prestijli firma ve markalarını bir 
araya getirdi. Karavan meraklılarının yoğun ilgi 
gösterdiği İzmir Karavan Show’da çekme ve 
motokaravanları sergileyen karavan üreticileri, 
yoğun ilgiden memnun kaldıklarını ve bu etkin-
liğin üretim planlamalarını değiştirmeye neden 
olduğunu, üretim kapasitelerini arttıracaklarını 
ifade etti. İzmir’de ilk kez yapılan ve büyük ilgi 
gören İzmir Karavan Show’da katılımcı firmala-
rın ikili ticari anlaşmalara da imza atmaları sek-
törde memnuniyet yarattı. HABER MERKEZİ

ÖZEL

Filiz Erol
HABER
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ÇALIŞMA ve Sosyal Güvenlik 
Bakanı Vedat Işıkhan’ın geçti-
ğimiz yıl sosyal medya hesabı 
üzerinden Sosyal Güvenlik 
Kurumu’na (SGK) prim borcu 
olan belediyeleri açıklamasının 
üzerinden kısa süre geçtikten 
sonra belediyelerle SGK arasın-
da hesaplaşma dönemi başladı. 
Bakan Işıkhan’ın açıklamasından 
göre Aydın Büyükşehir Belediye-
si’nin SGK’ya olan prim borcu-
nun 698 milyon olduğu öğrenildi. 
SGK Aydın İl Müdürü Zeynep 
Yılmaz’ın talimatıyla 
harekete geçen kurum 
avukatları, Aydın 
Büyükşehir 
Belediyesi’nin 
geçmişten 
gelen borçlarını 
da incelemeye 
aldı, 15 yıl ön-
cesine ait zaman 
aşımına giren 1 
kuruş asıl alacak 5 ku-
ruş da gecikme zammıyla 
tahsili için Aydın 1. İş Mahkeme-
si’nde dava açıldı. 

7 gün süre verildi
Davayı gören mahkeme, 

büyükşehir 
lehine 
karar 
verdi 
ve 
Aydın 

1. İş 
Mahke-

mesi’nin 
2024/146 

Esas 2024/300 sa-
yılı kararı ile 30 bin TL vekalet 
ücreti ve 752,60 TL yargılama 
giderinin SGK tarafından kar-
şılanmasına hükmedildi. Aydın 
Sosyal Güvenlik İl Müdürlüğü 

prim alacaklarını tahsili için 
2024 yılında Aydın Büyükşehir 
Belediyesi hakkında açtığı 8 da-
vanın birinden 3 bin 1 lira diğer 
7 davadan ise her biri için 30 
bin TL olmak üzere toplam 213 
bin TL vekalet ücreti ödemeye 
mahkum oldu. Böylece 1. ve 
2. İş Mahkemelerinde görülen 
8 dosyanın vekalet ücreti ve 
yargılama giderlerinin toplamı-
nın 221 bin 400 liraya ulaştığı, 
7 gün içinde bu borcun öden-
memesi durumunda icra yoluyla 
alınacağını SGK’ya tebliğ edildi. 
HABER MERKEZİ

KAMU kurumlarının yurtdışından finansman 
sağlaması için yeni kurallar getirildi. Borcu 
olan kurumlar artık Hazine onayı almadan dış 
kaynak kullanamayacak. Mevcut başvurular 
da yeni düzenlemeye göre değerlendirile-
cek. Hazine ve Maliye Bakanlığı tarafından 
hazırlanan yönetmelik değişikliğinin Resmi 
Gazete’de yayımlanarak yürürlüğe girmesiyle 
kamu kurumlarının “hibe hariç dış imkan” 
kullanımına yönelik kısıtlamalar resmen ha-
yata geçti. Buna göre, Hazine’ye ya da vergi 
dairelerine vadesi geçmiş borcu bulunan veya 
SGK primlerini zamanında ödememiş olan 
kurumlar, yurtdışı finansman kaynaklarına 
erişemeyecek. 

Önceden Hazine izniyle borçlanabilen 
belediyelerin izin alabilmesi artık daha zor 
hale geldi. Yeni düzenlemeye göre, dış kay-
nak sağlamak isteyen tüm kamu kurumları 
ve belediyeler, belirtilen türde borçlarının 
bulunmadığını belgeleyerek Hazine’den izin 
talebinde bulunmak zorunda olacak. Yönet-
meliğe eklenen geçici maddeyle birlikte, hali 
hazırda değerlendirme sürecinde olan başvu-
rular da yeni kriterlere tabi tutulacak. Başvuru 
sahiplerinin, yönetmeliğin yürürlüğe girdiği 
tarihten itibaren 20 gün içinde yeni koşulları 
sağladıklarını gösteren belgeleri Hazine ve 
Maliye Bakanlığı’na sunmaları gerekiyor. 
Aksi takdirde belge verilmemiş olan başvuru-
lar geçersiz sayılacak. HABER MERKEZİ

CUMHURBAŞKANI Recep Tayyip Erdo-
ğan, Danıştay’ın 157. Kuruluş Yıl Dönümü 
Töreni’nde yaptığı konuşmada, “Hukuka, 
nizama, kanunlara uyan vatandaşlarımızın hak 
ve hukukun korunması noktasında kararlıyız. 
Bundan en küçük bir taviz vermeyeceğiz. ‘Ya-
panın yanına kâr kalıyor’ türü ön kabullerin her 
ne sebeple olursa olsun toplumda yerleşmesine 
müsaade etmeyeceğiz” diye konuştu. ‘Yapanın 
yanına kâr kalıyor’ türü kabullenmenin top-
lumda yerleşmesine müsaade etmeyeceklerini 
söyleyen Erdoğan şunları söyledi: “Hukuka, 
nizama, kanunlara uyan vatandaşlarımızın hak 
ve hukukunun korunması noktasında kararlıyız, 
bundan taviz vermeyeceğiz. Suç işleyenlerin, 
kibirlenenlerin tepelerine binmeye devam 
edeceğiz. Adaletin tecellisi için uğraşan yargı 
mensuplarımızın kimi zaman ailelerini ve 
çocuklarını da işin içine katarak hedef göste-
rilmesi, meydanlarda yuhalatılması yanlış ve 
sorumsuzluktur. Yargı mercilerinin baskı altına 
alınmasının haklı gerekçesi yoktur. Elbette ne-
zaket kuralları korunarak eleştiriler yapılabilir 
ama eleştiri bahanesiyle kimse yargı mercilerine 
parmak sallayamaz.” AA

TARIM ve Orman Bakanı İbrahim Yumaklı, 
genç çiftçilere yönelik sağlanan desteklerin 
etkilerini anlattı. Yumaklı, Tarım ve Orman 
Bakanlığının, üretimde ve yönetimde gençliğin 
dinamizmi ve vizyonundan faydalanmak ama-
cıyla, Aralık 2022’de Tarım ve Orman Gençlik 
Konseyini kurduğunu anımsatarak, Türkiye 
genelinde çeşitli illerde kendi tarımsal faali-
yetlerini yürüten üreticileri bir araya getiren 
konseyin, Bakanlığın sahanın nabzını gençlerin 
perspektifinden tuttuğu bir “danışma kurulu” 
gibi hareket ettiğini söyledi. Bakan Yumaklı, 
gençlere ilham kaynağı olan konseyin 18 yaşını 
doldurmuş 41 yaşından gün almamış gençler-
den oluştuğunu bildirdi. Yumaklı, konseyin 
sektör ve il bazında temsil kabiliyetinin her yıl 
artırılmasını hedeflediklerini belirterek, “Sağ-
lanan destek ve hibelerle gençlerin tarım sek-
töründe daha fazla yer almasını hedefliyoruz. 
Tarım ve Orman Gençlik Konseyi, Bakanlığın 
alacağı stratejik kararlarda önemli bir aktör 
olarak konumlandırılıyor” dedi. AA

‘Gençler tarımda 
daha çok yer almalı’

Tanju Özcan’dan 
‘anlaşma’ iddiası

TERÖR örgütü PKK’nın kendini feshetti-
ğini duyurmasının ardından Bolu Belediye 
Başkanı Tanju Özcan’dan dikkat çeken bir 
açıklama geldi. Özcan, “Ortada anlaşma 
var, Türk milletinden gizleniyor” ifadele-
rini kullandı. Açıklamaya sosyal medya 
hesabı üzerinden sert tepki gösteren Bolu 
Belediye Başkanı CHP’li Tanju Özcan, 
“Ortada yapılmış bir anlaşma var ve bu, 
Türk milletinden gizleniyor” ifadelerini 
kullandı. Açıklamasında, PKK’nın geç-
mişte de benzer kararlar aldığını hatırlatan 
Özcan, “Daha önce de sözde PKK terör ör-
gütü silah bırakma, kendini fesih etme gibi 
kararlar almıştı. Irak, İran ve daha önemlisi 
Suriye kolları aktif. Çocuk mu kandırı-
yorsunuz? Ortada yapılmış bir anlaşma 
var, Türk milletinden gizleniyor! Hadi 
yüreğiniz yetiyorsa açıklayın!” ifadelerini 
kullandı. HABER MERKEZİ

‘Hiç kimse yargıya 
parmak sallayamaz’

SGK’nın Aydın Büyükşehir Belediyesi’nden 6 kuruşluk alacağı için açtığı 
dava ters tepti. Bu kez Büyükşehir vekalet ve yargılama giderleri için 

221 bin lirasını istedi. Ödeme yapılmazsa SGK icralık olacak

6 kuruşluk dava
haciz yolunda

Borçlu belediyeye
kredi verilmeyecek

Bölücü terör örgütü PKK, düzen-
lediği 12. Kongre sonuç bildi-

risini açıklandı. Bildiride PKK’nın 
örgütsel yapısının feshedilmesi ve 
silahlı mücadelenin sonlandırması 
kararlarını alındığı ve PKK adıyla 
yürütülen çalışmaları sonlandırdığı 
belirtildi. Bildiriyi değerlendiren 
MHP lideri Devlet Bahçeli, “Türk 
vatanının her yöresine emek, sabır ve 
fedakârlıkla ekilen barış tohumları 
umutla sulanmış, nihayet tomurcuk-
lanmış ve çiçek açmıştır. Böylelik-
le PKK musibeti son bulacak, 47 
yıldır ihanetle yazılan kanlı sayfa 
ümit ve temenni ediyorum ki, bir 
daha açılmamak üzere kapanacaktır. 
Terörsüz Türkiye hedefini bir devlet 
politikası haline getiren, özverili bir 

şekilde tavrını ve duruşunu gösteren 
Sayın Cumhurbaşkanımıza, PKK’nın 
kurucu önderi Abdullah Öcalan’a, 

İmralı-DEM Parti-Kandil arasında 
temas ve görüşme trafiğini yürüten 
heyetlere, DEM Parti’nin eş genel 
başkanlarına teşekkür ediyor şükran-
larımı sunuyorum” dedi.

‘Tüm uzantıları kapsamalı’
AK Parti Sözcüsü Ömer Çelik ise 

‘fesih’ ve ‘silah bırakma’ kararının 
PKK’nın tüm şube ve uzantıları ile 
illegal yapılarını kapayacak şekilde, 
somut ve eksiksiz hayata geçmesi ge-
rektiğni vurguladı. Çelik, “Bu kararın 
fiilen uygulanması ve tüm boyutlarıy-
la gerçekleşmesi gerekmektedir. Fe-
sih ve silahları teslim etme kararının, 
PKK’nın tüm şube ve uzantıları ile 
illegal yapılarını kapayacak şekilde, 
somut olarak ve eksiksiz hayata geç-
mesi bir dönüm noktası olacaktır. Bu 
süreç devlet kurumlarımız tarafından 
sahada titizlikle takip edilecektir” 

diye konuştu. Adalet Bakanı Yılmaz 
Tunç ise terör belasından kurtulma 
yolunda önemli bir dönüm nokta-
sında olunduğunu belirtti. Terörle 
mücadelede canlarını feda eden 
tüm kahraman şehitleri rahmetle ve 
minnetle yad eden Tunç, “Ülkemiz, 
terörün karanlığını ardında bırakıp 
hedefi doğrultusunda Cumhuriyetimi-
zin temel değerlerini daima yaşata-
cak, hukuk devleti ilkesine bağlılıkla 
yüksek standartlı demokrasi yolunda 
emin adımlarla yürüyüşünü sürdüre-
cek, kardeşliğin ve istikrarın aydın-
lığına kararlılıkla ilerlemeye devam 
edecektir” diye konuştu. 

‘Kör destek değiliz’
CHP Grup Başkanvekili Ali 

Mahir Başarır, sürecin şeffaf yöne-
tilmemesinden şikayetçi oldu. Olası 
infaz düzenlemelerinin kamuoyunda 
tartışılmasına rağmen Meclis’te hiçbir 
bilginin paylaşılmadığını vurgulayan 
Başarır, “İnfaz düzenlemesiyle ilgili 
en küçük maddeyi bilmiyorum. Bin-
lerce yurttaş bize sorular yöneltiyor 
ama hiçbir resmi bilgi paylaşılmıyor. 
Bu kabul edilemez. 50 bine yakın 
şehidin ailesinin onurunu koruyacak, 
onları rencide etmeyecek adımlar atıl-
malı. CHP olarak sürecin karşısında 
değiliz ama kör bir destek de değiliz. 
Bir uzlaşma süreci gerekiyorsa, bu 
süreci sahiplenelim. Ama bunu her-
kesle, toplumla ve Meclis’le birlikte 
yapalım” çağrısında bulundu.

iKTiDAR TEMKiNLi
muhalefet endiseli
Terör örgütü PKK’nın kendini feshettiğini ve silah bırakma kararı aldığını açıklamasının ardından iktidar kanadı bundan 
sonrası için temkinli konuşurken İYİ Parti, söz konusu açıklamaya karşı bugün Lozan Parkı’nda toplanma çağrısı yaptı

İYİ Parti Genel Başkanı Müsavat Der-
vişoğlu, “Türk milleti bu ihanet açıklamasını 
asla kabul edemez” diyerek “Terör 
örgütüne Lozan Antlaşması’nda 
hangi madde için delme sözü 
verdiniz de ‘başardık’ diyor-
lar” ifadelerini kullandı. 
Dervişoğlu konuşmasını 
şöyle sürdürdü: “Bir terör 
örgütü Lozan’a karşılık zafer 
ilan ediyorsa, Türk Devleti’ni ve 
bu süreci yönetenler kalkışmanın 
faili olmaktan kaçamazlar. Görmüyor musu-
nuz terör örgütü zaferini ilan ediyor. Okudu-
ğunuzu anlamıyor musunuz? Kazanan PKK 

ise kaybeden Türk Milleti ve Türkiye Cum-
huriyeti Devleti’dir. PYD/YPG’nin Amerikan 

bayraklarının gölgesinde Suriye’de 
kuruluşunu yürüttüğü teröris-

tana karşı ne yapacaksınız? 
Türkiye Cumhuriyeti’nin 
tapu senedi Lozan’ı hedef 
alan açıklama gösteriyor ki 

hain terör örgütüyle iktidar 
ve ortaklarının hedefleri en 

başından beri zaten aynıymış. 
Yarın (bugün) saat 12:00’de, tapusu 

delinmek istenen Türkiye Cumhuriyeti’nin 
hak ve hukukunu savunmak üzere Lozan 
Parkı’nda buluşmaya davet ediyorum.”

Lozan Parkı çağrısı

Devlet Devlet 
BahçeliBahçeli

Müsavat Müsavat 
DervişoğluDervişoğlu

Ömer Ömer 
ÇelikÇelik

Ali Mahir Ali Mahir 
BaşarırBaşarır

Yılmaz Yılmaz 
TunçTunç

Recep Recep 
Tayyip Tayyip 

ErdoğanErdoğan

Tanju Tanju 
ÖzcanÖzcan

İbrahim İbrahim 
YumaklıYumaklı
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MANISA’NIN Soma ilçesinde 13 Mayıs 
2014’te 301 işçinin yaşamını yitirdiği maden 
faciasının acısı, ilk günkü tazeliğini koruyor. 
“Cumhuriyet tarihinin en büyük maden kazası” 
olarak kayıtlara geçen facianın üzerinden 11 yıl 
geçti. Olayda hayatını kaybeden 301 işçinin aile-
leri, acılarını derinden yaşamaya devam ediyor.

Facianın 11. yılında 13 Mayıs’ta şehit maden-
ciler için Valilik, Büyükşehir Belediyesi, Kayma-
kamlık ve Soma Belediyesi tarafından Madenci 
Şehitliği’nde anma programı düzenlenecek. 
Faciadan sonra kurulan Soma 301 Madenciler 
Derneğinin başkanlığını yürüten, şehit maden-
cilerden Uğur Çolak’ın babası İsmail Çolak, 
acılarının hala taze olduğunu söyledi. 

Oğlu Uğur’un iki çocuğuyla ilgili büyük 
hayalleri olduğunu anlatan Çolak, “Sadece Uğur 
Çolak değil, Uğur’dan başka 300 kader arkadaşı 
vardı. Onların da hayalleri vardı mutlaka. Çocuk-
larının okuyup faydalı bir insan olması, evlenip 
yuva kurması... Ama hayalleri, her şeyimizi 
kaybettik” dedi. AA

DOKUZ Eylül Üniversitesi (DEÜ) Buca 
Eğitim Fakültesi Coğrafya Eğitimi Anabilim 
Dalı Öğretim Üyesi Prof. Dr. Adnan Semen-
deroğlu, iklim değişikliği ile yıllık sıcaklık 
ortalamalarının giderek artmasının orman 
yangınlarında artışa neden olduğunu belirtip, 
“Önlem amacıyla kızılçam gibi tutuşması 
kolay olan ağaçların aralarına yanması daha 
zor olan, dalları sık olduğu için yangın sıra-
sında içeriye havanın pek giremediği servi 
ağaçları dikilebilir” dedi.

Türkiye’de bir yılda çıkan ortalama 
orman yangını sayısının 3 bini geçtiğini ve 
giderek de arttığını vurgulayan Prof. Dr. 
Semenderoğlu, şöyle devam etti: “Yılda 
birkaç kere büyük yangın denilen ve her biri 
5 bin hektar ya da daha fazla alanı etkileyen 
orman yangınları çoğaldı. Normalde yılda 
toplam 7 ya da 8 bin hektar orman yanarken, 
bir yangında 5 bin ve üstü hektar orman yan-
gınlarının sayıları artmaya başladı. Alınacak 
önlemler açısından 1 Mayıs-31 Ekim arası 
ormana giriş yasağı çok etkili” diye konuştu.  
DHA

IZMIR’DE ilkokul öğrencileri, Eko Okul 
Projesi kapsamında çevre bilincini artırmak 
amacıyla mahallelerde bilgilendirme yaptı.

İl Milli Eğitim Müdürlüğünden yapılan 
açıklamaya göre, Karabağlar Agah Efendi İl-
kokulunda yürütülen projede 
yer alan “eko tim” öğrencile-
ri, çevre bilinci aşılamak için 
çeşitli mahallelere gitti.

Bilgilendirme ve bilinç-
lendirme yapan çocuklar, 
“Yaşanabilir-Sürdürülebilir 
Şehirler ve Karbon Ayak 
İzini Azaltma” çalışmaları 
hakkında esnaf ve muhtarlara 
broşür dağıttı.

Açıklamada görüşlerine 
yer verilen okul müdürü Ahmet Bulut, gele-
ceği çocukların şekillendireceğini belirterek, 
“Onların her bir adımı geleceğe yönelik bir 
yol haritası oluşturuyor, bizler de eğitimci-
ler olarak bu yola ışık tutuyoruz.” ifadesini 
kullandı. AA

Yangına karşı kızılçamın
arasına servi dikilebilir

Öğrenciler mahallelerde 
çevre bilinci oluşturuyor

Karabağ gazisi Azerbaycanlı binbaşı protez bacaklarıyla 

Everest’e tırmanacak
2. Karabağ 
Savaşı’nda mayına 
basarak bacaklarını 
kaybeden 
Azerbaycanlı Binbaşı 
Polad Rzayev, 
protez bacaklarıyla 
kayak, dağcılık gibi 
sporlarla yaşamına 
devam ediyor. 
Rzavey, dünyanın 
en yüksek dağı olan 
Everest’e tırmanıp 
buradan barış 
mesajı vermek 
istediğini söyledi

1. Karabağ Savaşı’nda babası şehit 
olan, 2. Karabağ Savaşı’nda 
tuzaklanmış mayına basa-

rak bacaklarını kaybeden 
Azerbaycanlı Binbaşı 
Polad Rzayev, dünyanın en 
yüksek dağı Everest’e tırma-
nıp barışın önemine dikkati 
çekmek istiyor.

Bakü’de dünyaya gelen 
Rzayev, 3 yaşındayken Erme-
nistan ile Azerbaycan arasında 
çıkan 1. Karabağ Savaşı’nda 
tabur komutanı olan babası Tofiq 
Rzayev’ı Şuşa kentinin savunması 
sırasında kaybetti. Ailesi ve babasının 
silah arkadaşlarından babasının kahramanlıklarını 
dinleyerek büyüyen Polad Rzayev, askeri lisede eğitim 
gördü. Rzayev, harp okulundan sonra Azerbaycan ordu-
su özel kuvvetler birliğinde göreve başladı.

Babası gibi asker olan ve 2. Karabağ Savaşı’nda 
önemli operasyonlarda görev alan Rzayev, 2020 yılında 
Kubadlı kenti yakınlarında Ermenistan ordusunun tu-
zakladığı mayınlara basması sonucu gazi oldu. Hayatını 
iki bacağına takılan protezle sürdüren gazi binbaşı, 
yaşamını kaldığı yerden sürdürüyor.

Hayatı belgesel oldu 
Rusya’da, Avrupa’nın en yüksek dağı olan 5 bin 

642 metre yüksekliğindeki Elbruz Dağı ile ülkesindeki 
birçok dağa tırmanan 36 yaşındaki Rzayev, dağcılığın 
yanı sıra yüzme, futbol ve kayak sporları yapıyor.

Azerbaycan Paralimpik Komitesinde kayak 
bölümünde milli sporcu olan Rzayev, geçen yıl Fransa 
ve İtalya’da düzenlenen müsabakalarda ülkesini temsil 
etti. Rzayev’in yönetmen ve müzisyen arkadaşı Javid 
Samadov, onun hayatından çok etkilendi. Samadov’un 
2023 yılında “Yarım Çelik” ismini verdiği, Rzayev’in 
yaşamını anlattığı belgesel birçok film festivalinde ödül 
aldı.

Belgesel son olarak Kültür ve Turizm Bakanlığı 
Sinema Genel Müdürlüğü, Uluslararası Türk Kültürü 
Teşkilatı ve Ege Üniversitesi işbirliğiyle düzenlenen 
“Kızılelma” temalı 2. Uluslararası Turan Film Festiva-
li’nde “En İyi Uluslararası Belgesel” birincilik ödülünü 
kazandı.

Ödül töreni için İzmir’e gelen Polad Rzayev, baba-
sının kahraman bir subay olduğunu, onun gibi olmak 
için asker olmaya karar verdiğini söyledi. Türkiye’de 
bir dönem askeri eğitim aldığını kaydeden Rzayev, “2. 

Karabağ Savaşı’nda kardeşimiz Türki-
ye’nin desteği bizim için önemlidir. 

İki kardeş olarak bu savaşta hem 
savaş alanında hem de dün-
yada bizim yanımızda dur-
ması, bizim işimizi daha da 

kolaylaştırdı. Biz bu gururu 
bir ömür boyu yaşarız. 

30 yıllık bir yaraydı. 
Biz bunun sulh yoluyla 

olmasını çok isterdik. 30 
yıla yakın diplomatik 

yollarla çözülmesi 
için devletimiz bu 

konuda çok uğraşlar 
verdi.” diye konuştu.

Rzayev, gazi olduktan sonra 
hayata küsmediğini hatta dört 
elle sarıldığını, bu amaçla sporla 
ilgilenmeye başladığını ifade 
ederek, “Bize askeriyede öğretilen 
tek şey hayata tutunma ve mücadele-
yi hiçbir zaman bırakmamaydı. Özel kuvvetlerde 
söylenen bir şey vardı, ‘Görev en son kişi kalana 
kadar devam eder.’ Bu bizim için hayati bir 
kilit nokta. Hayatta olduğumuz müddetçe 
mücadelemiz devam edecek.” diye konuştu.

“Sadece koşacaksın” dedi
Sinemaya da ilgisinin olduğunu anlatan 

Rzayev, kendisinin de rol aldığı belgeselden 
duyduğu mutluluğu dile getirdi. Arkadaşının 
belgeselde “Sadece koşacaksın.” dediği zaman 
şaşırdığını belirten Rzayev, şöyle konuştu:

“Herkes tarafından beğenilmesi bizi daha da 
motive etti. Bu filmde vermek istediğimiz mesaj 
insanların sulh içinde yaşaması, savaşın dehşetli 
tarafını göstermek, bir de ne olursa olsun pes 
etmemek, her zaman hayata pozitif olarak 
bakıp devam etmektir. Bir projemiz var, Everest. 
Dünyaya hayatla mücadele etmenin yollarını 
anlatmak, insanların daima mücadele ettikçe 
hayatta bir noktaya geldiklerini göstermek is-
tiyorum. Everest’e çıkmak ve oradan dünyaya 
bir selam söylemek.”

Yönetmen Javid Samadov da belge-
selin 28 ülkede gösterildiğini ve ödüller 
kazandığını, dünyaya savaşın kötü bir şey 
olduğunu anlatmayı amaçladıklarını ifade 
etti. AA

UfukUfuk
SarıcawSarıcaw

“Barış içinde yaşayalım” 
mesajı verecek

Everest’e 
çıkarak “Dünya 

herkese yeter, barış içinde 
yaşayalım. Dünya kimseye kal-

mayacak. Kendinizi, etrafınızdaki 
insanları ve doğayı sevin ve barış 

içinde yaşayın.” mesajı vermek iste-
diğini dile getiren Rzayev, Everest 

tırmanışı için henüz tarih belir-
lemediklerini sözlerine 

ekledi.

Zeus’tan Homeros’a 
kültürel miras savaşı

Araştırmacı-Yazar ve 
Bergama Belediyesi 
Eski Başkanı Sefa 
Taşkın, Bornova 
Belediyesi’nin 
düzenlediği söyleşide 
Zeus Sunağı’nın 
iadesi için 35 yıldır 
yürüttüğü mücadeleyi 
anlattı

ARAŞTIRMACI-Yazar 
ve Bergama Belediyesi 
Eski Başkanı Sefa Taş-
kın, Zeus Sunağı’nın 
Almanya’dan geri 
getirilmesi için ver-
diği 35 yıllık mücade-
leden süzülen birikimini 
Bornova Belediyesi 
Müze Müdürlüğü tarafın-
dan Dramalılar Köşkü’nde 
düzenlenen ve moderatörlğünü sanat 
tarihi uzmanı Ezel Kurmuş’un üstlen-
diği “Taşların Hafızası Söyleşi Serisi” 

kapsamında Bornovalılarla 
paylaştı.

Taşkın, Berlin 
Müzesi’nde sergilenen 
1.496 Anadolu kökenli 
eserin yasa dışı yollarla 

götürüldüğünü, Carl 
Humann’ın tarihi bir hırsız 

olduğunu belgelerle kanıt-
ladıklarını aktardı. Taşkın’ın 

157 konferans ve kitaplarla 
büyüttüğü bu mücadelenin, Almanya’da 
dahi karşılık bulduğunu anlatan Taşkın, 
“İzmir Büyükşehir Belediye Meclisi 

de 2020 yılında Zeus Sunağı’nın iadesi 
konusunda karar aldı. Mücadelemiz 
sürüyor” dedi.

‘Sahip çıkılmalı’
Taşkın, bu deneyimlerden yola 

çıkarak Bornova’nın da Homeros gibi 
evrensel bir değere sahip çıkması gerek-
tiğini vurguladı. Kültürel mirasa sahip 
çıkmanın bilimsel, kapsamlı ve devlet 
politikası haline gelmesi gerektiğini 
belirtti. Bornova Belediyesi ise bu alan-
daki çalışmalarını sürdüreceğini ifade 
etti. HABER MERKEZI 

MENEMEN’DE bu yıl 15’incisi düzenlenen Emiralem 
Çilek Festivali’ni İzmir ve çevre illerden gelen 1 milyon 
üzerinde kişinin ziyaret ettiği bildirildi. Menemen Beledi-
ye Başkanı Aydın Pehlivan, “Türkiye, Emiralem çileğini 
çok sevdi” dedi. Menemen’in aroması ve lezzetiyle en 

önemli tarımsal ürünleri arasında 
olan ve bu yıl yaklaşık 7 bin 
tonluk üretimi yapılan Emiralem 
çileği için İzmir’deki çilek üre-
timinin yüzde 55’ini karşılıyor. 
Emiralem çileği için 15’incisi 
bu yıl düzenlenen festival renkli 
anlara sahne oldu. İki gün süren 
festival boyunca Emiralem giri-

şinden itibaren araç ve yaya yoğunluğu yaşandı. Festivale 
katılanlar, Emiralem çileğini tatma ve düzenlenen çeşitli 
etkinliklerle keyifli anlar geçirme fırsatı buldu. Çocuklar 
için oluşturulan yüz boyama alanı ve atölyeler, ailelerin 
tercih ettiği alanların başında gelirken, Türk Sanat Müziği 
dinletisi ve gün boyunca sokak müzisyenlerinin ezgileri, 
festival coşkusunu arttırdı. HABER MERKEZI 

 ‘Türkiye, Emiralem ‘Türkiye, Emiralem
çileğini çok sevdi’çileğini çok sevdi’

Soma maden faciasının
11. yılında acılar dinmedi

Polad Polad 
RzayevRzayev

Javid Javid 
SamadovSamadov

İsmail İsmail 
ÇolakÇolak

Adnan Adnan 
SemenderoğluSemenderoğlu

Sefa Sefa 
TaşkınTaşkın
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Karşıyaka’da kaptan Cenk yok
3. Lig 1. Grup’ta perşembe günü Play-Off grup 
finalinin ilk randevusunda rakibi Muş’a konuk 
olacağı maça saatleri sayan Karşıyaka’da takım 
kaptanı Cenk Ahmet sakatlığı nedeniyle görev 
yapamayacak. Ligde 26 Nisan’da Bursaspor’la 
oynanan normal sezonun son maçı öncesi sahada 

ısınırken sakatlanıp forma giyemeyen 37 yaşın-
daki tecrübeli kanat oyuncusu halen takıma döne-
medi.Yeşil-Kırmızılılar, Cenk Ahmet’i eşleşmede 
19 Mayıs Pazartesi günü Alsancak Stadı’nda 
yapılacak rövanş maçına yetiştirmeye çalışıyor. 
Karşıyaka’da Cenk bu sezon 26 maçta 2 gol attı. 

İzmir ekibinde 1 Nisan’daki Kuşadası sınavında 
çapraz bağlarından sakatlanıp normal sezonun 
son 4 maçını kaçıran Bedirhan iyileşti. Kaf-Kaf’ta 
futbolcular, teknik heyet ve Başkan İlker Ergüllü, 
Toray Altan’ın davetiyle akşam yemeğinde bir 
araya gelip moral dopingi yaptı. DHA

Murat Beşir Babaoğlu

Medcezir 
Göztepe

muratbabaoglu@hotmail.com

Dökülür yediverenler teninden rengarenk
Açarsın mevsimli mevsimsiz bir tanem
Değişir kokun ısınır kanın beni yakarsın

Vazgeçilir gibi değil bu med cezirler
Göztepe’nin seremoni öncesi vazgeçilmez şarkısı 

Med Cezir... Bu sefer bir değişiklik vardı o da şarkının 
sahibiyle birlikte söylenmesi. Haluk Levent hakemle-
rin önünde sahaya çıktı, şarkısını taraftarıyla birlikte 
söyledi. Büyük bir sürpriz oldu bu. 

Sarı kırmızılılar, şarkı gibi medcezirli (gelgitli) bir 
sezon geçirdiğini bir kez daha gösterdi herkese. Üst sı-
ralardaki takımlara kök söktürürken, küme düşmeme 
mücadelesi verenlere puan dağıttığı sürekli.

Bu sefer karşısında küme düşmesi garantilenmiş 
Hatayspor vardı. Maç boyunca kötü bir performans 
gösterdi ve sahadan 1-1’lik beraberlikle ayrıldı.

***
Karşılaşma dengeli başladı. Sarı kırmızılılar yene-

cek gibi görünmüyordu. Buna rağmen bir gol bulup 
öne geçti. Fakat bu kısa sürdü ve skora denge geldi. 
Durum son çeyrekte değişti. İzmir ekibi yüklendi de 
yüklendi. Bitime az kala rakibi eksik kaldı ve bundan 
da faydalandı. Kale içinde karamboller yaşandı, gol 
gelmedi. Kale içinden kafalar vuruldu yine gol gelme-
di. Beraberlik kaçınılmaz oldu. 

***
Göztepe’nin en büyük silahı hızlı hücumlar. Ama 

rakibi kendi yarı alanına çekilince bu özelliğini pek 
kullanamadı. Kalabalık defansa karşı hücum etti. 
Kenar ortalarla şansını denedi. Aslında başarılı da oldu 
ve golü böyle attı. Ortalar başarılıyken, kafa vuruşları 
inanılmaz kötüydü ve kaleyi tutmadılar. (39 orta, 16 
isabet, 1 gol).

Cepheden atağa kalktığı oldu. Romulo yaklaşarak 
arkası dönük top aldı ve takımını ceza alanı önüne 
getirtti. Burada ne şutlar iyiydi ne de paslaşmalar. (22 
şut 8 isabet). İsabetli şutlar kaleci Visar Bekaj’ı hiç 
zorlamadı.

Takımın demirbaşları Lis ve Heliton yedekti. Uzun 
boylu stoper son dakikalarda oyuna dahil oldu ve 
forvete geçti. Uzun boyunun avantajını kullanarak 
ortalarda etkili olmaktı amaç fakat işe yaramadı.

Lasse Nielsen kanatta bazen iyi işler yapıyor. Orta-
ları, asistleri güzel ama pas atarken yeterince dikkatli 
davranmıyor. Bazen gelişigüzel vuruyor bazen de 
nereye atacağını bilemeyip, son anda karar verip, ol-
madık yere gönderiyor, kaptırılıyor.  Hatayspor ligden 
düşmüş olsa da elinden gelen her şeyi yapmaya çalıştı. 
Kendi yarı alanına çekilerek rakibinin hızlı hücum 
silahını etkisiz hale getirdi. Fakat ortalara engel ola-
madığı gibi hava toplarında da etkisiz kaldı. Kapılan 
toplarla hızlı hücuma çıktı ve tehlikeler yaşattı. Golü 
de böyle attı.  Bilal Boutobba’yı çok beğendim. Cezayir 
asıllı Fransız forvet hızıyla rakip defansa çok zor anlar 
yaşattı. Kısa boylu olmasına rağmen ikili mücadele-
lerde kolay kolay yıkılmadı, sıyrılıp kurtuldu. Bunların 
yanı sıra topa hükmedişi de sürüşü de güzeldi.  Yete-
neklerini kullanarak takımının golünü atan isim oldu.

Carlos Strandberg pozisyonlarda çok ağır kaldı. 
Sahada yok gibiydi. Varlığını kırmızı kart yiyerek 
gösterdi. Arkadaşı rakip ceza alanı önünde sakatlık 
geçirirken oyun durmadı. Topu kapıp taca attı. Ama 
Göztepe’nin meşin yuvarlağı kendilerine atmadığı 
için itiraz etti. İtirazlarına devam edince 79. dakikada 
oyundan atıldı.

***
Göztepe’nin Avrupa hayalleri çoktan sona ermişti, 

şimdi tamamen tescillenmiş oldu. Hedef ligi bitire-
bildiği kadar üst sıralarda bitirmek. İlk 11’de az 
süre alanları görmeye devam edebiliriz.

SÜPER 
Lig’de üst sıralardaki 

rakiplerinin puanlar kaybettiği 
haftada evinde küme düşen Ha-

tayspor’la 1-1 berabere kalan Göztepe 
büyük fırsatı tepti. Avrupa kupalarına 

katılma umudu olan Sarı-Kırmızılılar özellikle 
üzerinde yer alan 5. Başakşehir ve 6’ncı Eyüpspor’un 

yenildiği haftayı iyi değerlendiremedi. 

Tribünler üzgündü
Son 6 maçını kaybeden Hatayspor karşısında 19. dakikada Kubi-

lay’ın golüye öne geçen Göz-Göz, 27. dakikada Bilal Boutobba’nın 

golüne engel olamadı. 
Rakip 79. dakikada Strand-

berg’in kırmızı kart görmesiyle 10 kişi 
kalırken, Göztepe’nin çabaları galibiyeti getirmedi. Büyük 
bir coşkuyla stada gelen, maç öncesi ünlü sanatçı Levent 
Yüksel’in Med Cezir şarkısını seslendirmesiyle coşan 
tribünler Gürsel Aksel Stadı’ndan üzgün ayrıldı. 

Teknik Direktör Stanimir Stoilov kaybedilen 2 
puanın büyük hata ve hayal kırıklığı olduğunu söyledi, 
“Evimizde iki puan kaybettik. Bu bizim adımıza 
gerçekten büyük bir hata. Bu yüzden çok üzgünüz, 
kazanmamız gerekiyordu. Ama onun dışında, futbol 
ve hırs anlamında oyuncularımla ilgili kötü bir şey 
söyleyemem” dedi. DHA

Göztepe büyük Göztepe büyük 
 fırsatı kaçırdı fırsatı kaçırdı

GGiiDDiiYORYOR

KASTAMONU’YAKASTAMONU’YA
AVANTAJLIAVANTAJLI

2. Lig Play-Off 2. Tur 
ilk maçında evinde 
Kastamonuspor’u Tor-

balı Metin Oktay Yerleşkesi 
Serpil Hamdi Tüzün sahasında 
konuk eden Kırmızı-Lacivertli 
ekip Altınordu, rakibini 1-0 
yenerek rövanş öncesi avantaj 
elde etti.

Yakal’ın penaltısı 
Teknik Direktör Namet Ateş 

yönetimindeki İzmir’in 102 yıllık 
köklü camiasının ekibi Kırmızı-La-
civertliler, dakikalar 41’i gösterdi-
ğinde penaltı kazandı. Naim’in omuz 
darbesiyle Altınordu’da Bahattin yerde 
kaldı, hakem Alper Akarsu beyaz nok-
tayı gösterdi. 43. dakikada penaltı atışını 
gole çeviren Yakal, Altınordu’yu öne 

geçirdi: 1-0.

İkinci yarı
İlk devreyi bu golle üstün tamamlayan 

Başkan Seyit Mehmet Özkan Başkanlığında-
ki Kırmızı-Lacivertli ekip Altınordu, ikinci 
yarıda da avantajını koruyup sahadan galibi-
yetle ayrıldı. Altınordu, 16 Mayıs Cuma günü 
Kastamonuspor’la 
deplasmanda karşı 
karşıya gelecek. 
DHA

Altınordu, 2. Lig Beyaz Grup 
Play Off 1. Turu’nda Adana 
01 FK’yı eleyerek ikinci tura 

yükseldi ve bu turda eşleştiği 
Kastamonuspor’u, dün 

Torbalı Metin Oktay 
Yerleşkesi Serpil Hamdi 
Tüzün Sahası’nda konuk 
etti ve rakibi karşısında 
aldığı 1-0’lık galibiyetle 

16 Mayıs’ta 
Kastamonu’da 

oynanacak ikinci 
karşılaşma için 

avantaj elde etti

ALTINORDU: 
Serhat - Alper, Mete, Eren, Yusuf Şahin, Ege 

(Dk. 62 Emre Sabri), Sami, Burak (Dk. 84 Ali), 
Bahattin (Dk. 76 Uğur), Hüseyin (Dk. 84 Koray), 
Yakal (Dk. 76 Kanivar)

KASTAMONUSPOR: 
Furkan - Oğuz, Erhan, Burak, Erkam, 

Mustafa, Ali (Dk. 69 Taner), Çınar (Dk. 
46 Kerem), Naim, Ömer (Dk. 89 İsmet), 
Ersel

1-01-0

NametNamet
AteşAteş


